
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 9/2008 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 256/2008 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση μεταφοράς προσωπικού της 
Κ.Ε.Π.Α. στο Δήμο, τα Νομικά Πρόσωπα 
και τις Επιχειρήσεις του. 

 
       Σήμερα 12 Μαϊου του έτους 2008 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 20:00 συνήλθε 
σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 8-5-2008 
γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους 
Τοπικών Συμβουλίων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα 
με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων και το άρθρο 7 
του Ν. 3443/2006. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού 
επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  23 μέλη. 

          Παρόντες                                            Aπόντες                         Παρόντες  Πρόεδροι Τ.Σ. 
1. Μ. Σουμελίδης Σ. Παναγιωτίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Ι. Ακριβόπουλος  
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Μ. Τσιαμήτρου Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
4. Γ.  Μιχαηλίδης Γ. Ορφανίδης Ι. Καπετανίδης 
5. Π. Παυλίδης   Σ. Κρομμύδας 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Η. Σοφιανίδης 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Π. Ποταμόπουλος 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Πιτούλιας 
9. Α. Δελαβερίδης   Γ. Μανακούλης 

10. Α.  Τσιάρας   Β. Ρήσσου 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Ι. Ταρασίδης 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης    
13. Κ. Συμεωνίδης   Παρών Πρόεδρος Τ.Σ. Νέων 
14. Μ. Τρανίδης   Κ. Καπανίδης 
15. Α. Παπαστεργίου  

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 
προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Σουμελίδης, Ε. Σοφιανίδης, Ε. Γουναράς 
και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Ι. Καλαϊτζίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 255/2008 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Παπαστεργίου, Ε. Σοφιανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.256 /2008 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Α. Παπαστεργίου και αποχώρησε ο κ. Α. 
Δελαβερίδης. 

16. Γ. Κάκαρης 
17. Χ. Σκουμπόπουλος 
18. Χ. Γεωργιάδης 
19. Β. Γιαννουλάκης 
20. Ε. Σοφιανίδης 
21. Μ. Σακαλής 
22. Ε. Γουναράς 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 277/2008 απόφασης 

προσήλθε ο κ. Β. Γιαννουλάκης.  23. Ι. Καλαϊτζίδης 
 



Στη συνέχεια ο  πρόεδρος, εισηγούμενος το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη του 
συμβουλίου το από 7-5-2008 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου, που έχει ως εξής: 

Στο ΦΕΚ 608/Β/9-4-2008 δημοσιεύθηκε η «Μετατροπή και συγχώνευση αμιγών 
δημοτικών επιχειρήσεων του Δήμου Βέροιας σε κοινωφελή επιχείρηση του άρθρου 254 του ν. 
3463/06 με την επωνυμία <Κοινωφελής Επιχείρηση Πολλαπλής Ανάπτυξης Δήμου Βέροιας> 
Νομού Ημαθίας (σχετικές η με αρ. 125/08 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας και η με 
αρ. 2190/17-3-08 αντίστοιχη εγκριτική του Γ.Γ. Περιφέρειας Κ. Μακεδονίας, καθώς και η με αρ. 
3262/16-4-08 σχετική της Διεύθυνσης Τ.Α. & Διοίκησης Ν. Ημαθίας της Περιφέρειας Κ. 
Μακεδονίας – διόρθωση σφάλματος – η οποία δημοσιεύθηκε στο ΦΕΚ 670/Β/16-4-08).  
 Με τις διατάξεις των παρ. 3,4 και 5 του άρθρου 269 του ν. 3463/06 (Κ.Δ.Κ.) ρυθμίζονται τα 
θέματα προσωπικού των συγχωνευόμενων επιχειρήσεων ως εξής : 

«3. Με απόφαση του δημοτικού ή κοινοτικού συμβουλίου, η οποία λαμβάνεται με την απόλυτη πλειοψηφία 
του συνόλου των μελών του, με βάση τις υφιστάμενες ανάγκες του οικείου Ο.Τ.Α. και των νομικών του 
προσώπων, είναι δυνατόν να μεταφερθεί πλεονάζον προσωπικό των συγχωνευόμενων επιχειρήσεων 
ανεξαρτήτως ειδικότητας και χωρίς αίτησή του, σε αντίστοιχες υπηρεσίες αυτού ή των νομικών του 
προσώπων. Το προσωπικό αυτό πρέπει να απασχολείτο στις επιχειρήσεις με σχέση εργασίας αορίστου χρόνου 
μέχρι 31.12.2005. 

Σημείωση : Στη με αρ. 16/10819/22-2-07 εγκύκλιο του ΥΠ.ΕΣ., στην οποία (μεταξύ των άλλων) γίνεται και 
ερμηνεία της ως άνω διάταξης, αναφέρονται και τα εξής : «Το εν λόγω προσωπικό τοποθετείται σε 
αντίστοιχες υπηρεσίες του Δήμου ή των νομικών τους προσώπων, αδιακρίτως, υπό την έννοια ότι 
περιλαμβάνονται τόσο τα νομικά πρόσωπα δημοσίου δικαίου όσο και τα νομικά πρόσωπα ιδιωτικού 
δικαίου (Επιχειρήσεις)». 

4. Το μεταφερόμενο προσωπικό σε Δήμο ή Κοινότητα ή σε νομικά πρόσωπα δημοσίου δικαίου αυτών 
καταλαμβάνει, είτε κενές οργανικές θέσεις είτε με απόφαση του δημοτικού ή κοινοτικού συμβουλίου 
συνιστώμενες προσωρινές προσωποπαγείς θέσεις εργασίας ιδιωτικού δικαίου, αντίστοιχης ή παρεμφερούς 
ειδικότητας, διέπεται δε ως προς τους όρους και το ύψος της αμοιβής της εργασίας του από τις συλλογικές 
συμβάσεις εργασίας που ισχύουν εκάστοτε για το προσωπικό των Ο.Τ.Α., λαμβανομένης υπόψη της 
προϋπηρεσίας τους. 

5. Η απόφαση μεταφοράς του προσωπικού εκδίδεται μέσα σε έναν (1) μήνα από τη σύσταση της νέας 
επιχείρησης, η δε πράξη σύστασης προσωρινών προσωποπαγών θέσεων εκδίδεται από το αρμόδιο προς 
διορισμό όργανο και δημοσιεύεται στην Εφημερίδα της Κυβερνήσεως.» 

 Στην οικονομοτεχνική μελέτη βιωσιμότητας (όπως αυτή συνοδεύει την ως άνω απόφαση 
του Δημοτικού Συμβουλίου) της συσταθείσας κοινωφελούς επιχείρησης «Κ.Ε.Π.Α.» 
προσδιορίζεται ως κατωτέρω το πλεονάζον προσωπικό της : 

Ειδικότερα για το προσωπικό που απασχολείτο με συμβάσεις αορίστου χρόνου  μέχρι 
την 31.12.2005 και θεωρείται πλεονάζον, αυτό μεταφέρεται ανεξαρτήτως ειδικότητας και 
χωρίς αίτησή του σε αντίστοιχες υπηρεσίες του Δήμου ή των νομικών του προσώπων κατά τα 
οριζόμενα στο άρθρο 269 του ν. 3463/2006 με μεταγενέστερη απόφαση του δημοτικού 
συμβουλίου. 

Το προσωπικό που σήμερα θεωρείται πλεονάζον και δεν μπορεί να ενταχθεί στο νέο 
οργανόγραμμα της Κ.Ε.Π.Α. είναι το ακόλουθο :  

Δημοτική Επιχείρηση Σύμβαση Εργασίας Αριθμός  
Εξόρυξης Κοπής και Επεξεργασίας Μαρμάρου Ι.Δ.Α.Χ. πριν την 31.12.2005 1 
Γραφείο Τελετών Δήμου Βέροιας Ι.Δ.Α.Χ. πριν την 31.12.2005 4 
Τουριστικό Περίπτερο Εληάς & Αναψυκτήρια Ι.Δ.Α.Χ. πριν την 31.12.2005 8 
Επικοινωνίας, Πληροφόρησης, Δημοσιότητας «ΙΡΙΣ» Ι.Δ.Α.Χ. πριν την 31.12.2005 2 

 

Το ως άνω σύμφωνα με την οικονομοτεχνική μελέτη βιωσιμότητας πλεονάζον προσωπικό της 
Κ.Ε.Π.Α. με σχέση εργασίας ιδιωτικού δικαίου αορίστου χρόνου μέχρι τις 31-12-2005 κατά 
επιχείρηση και ειδικότητα (όπως αυτό προκύπτει από τις επισυναπτόμενες συμβάσεις εργασίας του) 
είναι το ακόλουθο : 

α/α Προσωπικό ανά Δημοτική Επιχείρηση Σύμβαση Ειδικότητα 



Εργασίας 
Εξόρυξης Κοπής και Επεξεργασίας Μαρμάρου : 

1. Ιωάννα Στολτίδου 6-10-1997 Υπάλληλος Γραφείου 
Γραφείο Τελετών Δήμου Βέροιας : 

1. Ανδρεάδης Χαράλαμπος  22-5-1986 Γραμματέας – Λογιστής  
2. Ζήσης Θεόδωρος 15-7-1986 Νεκροκομιστής 
3. Παυλίδης Αλέξανδρος 22-2-1993 Νεκροκομιστής 
4. Σιδηράς Στέργιος  2-7-1992 Οδηγός αυτοκινήτου 

Τουριστικό Περίπτερο Εληάς & Αναψυκτήρια : 
1. Αξιώτης Δημήτριος  20-6-1987 Μαρκαδόρος 
2. Ασικίδης Μιχαήλ  29-6-1987 Μαρκαδόρος 
3. Δομανόπουλος Ευάγγελος  20-6-1987 Μαρκαδόρος 
4. Ζησιόπουλος Βασίλειος  20-6-1987 Σερβιτόρος 
5. Μοτσιόπουλος Αθανάσιος  20-6-1987 Σερβιτόρος 
6. Σαμαρά Μιράντα  18-12-1989 Βοηθός Λογιστή 
7. Δινάλη – Αθανασιάδου Χρυσούλα  20-6-1987 Λαντζιέρα 
8. Βρούσιας Πέτρος  20-6-1987 Μάγειρας 

Επικοινωνίας, Πληροφόρησης, Δημοσιότητας «ΙΡΙΣ» : 
1. Παντερμαράκης Ιωάννης  1-9-2004 Διευθυντής-Λογιστής-Ταμίας 
2. Παπαδοπούλου Κρυσταλλία  1-11-1990 Υπάλληλος Γραφείου 

 
 Επίσης κατά παρέκκλιση της οικονομοτεχνικής μελέτης βιωσιμότητας (παρέκκλιση η οποία 
σε κάθε περίπτωση δεν επιβαρύνει τον προϋπολογισμό της Επιχείρησης) προτείνεται να 
συμπεριληφθεί στο πλεονάζον προσωπικό της Κ.Ε.Π.Α. και η κατωτέρω εργαζόμενη : 
 

α/α Προσωπικό ανά Δημοτική Επιχείρηση Σύμβαση 
Εργασίας Ειδικότητα 

Τοπικής Πολιτιστικής Κοινωνικής Ανάπτυξης (Δ.Ε.ΤΟ.ΠΟ.Κ.Α) : 
1. Χιονίδου Σοφία  17-4-1996 Διοικητικός Υπάλληλος 

 
 

Με βάση τα πιο πάνω παρακαλείται το Συμβούλιο, να αποφασίσει : 
 

Α) Τη μεταφορά του ως άνω πλεονάζοντος προσωπικού της συσταθείσας Κοινωφελούς 
Επιχείρησης Πολλαπλής Ανάπτυξης στο Δήμο Βέροιας (και συγκεκριμένα των εξής 
εργαζομένων):  

1. Στολτίδου Ιωάννα  
2. Αξιώτης Δημήτριος 
3. Ασικίδης Μιχαήλ 
4. Δομανόπουλος Ευάγγελος 
5. Ζησιόπουλος Βασίλειος 
6. Μοτσιόπουλος Αθανάσιος 
7. Ανδρεάδης Χαράλαμπος 
8. Ζήσης Θεόδωρος 
9. Παυλίδης Αλέξανδρος 
10. Σιδηράς Στέργιος 
11. Παπαδοπούλου Κρυσταλλία 
12. Χιονίδου Σοφία 
 
Β) Τη μεταφορά του ως άνω πλεονάζοντος προσωπικού της συσταθείσας Κοινωφελούς 

Επιχείρησης Πολλαπλής Ανάπτυξης στο Νομικό Πρόσωπο του Δήμου Βέροιας «Βρεφονηπιακοί 
και Παιδικοί Σταθμοί Δήμου Βέροιας» (και συγκεκριμένα των εξής εργαζομένων) :  

1. Δινάλη – Αθανασιάδου Χρυσούλα 
2. Βρούσιας Πέτρος 
 
Γ) Τη μεταφορά του ως άνω πλεονάζοντος προσωπικού της συσταθείσας Κοινωφελούς 

Επιχείρησης Πολλαπλής Ανάπτυξης στην Επιχείρηση του Δήμου Βέροιας «Δημοτικός 
Αθλητικός Οργανισμός» (και συγκεκριμένα των εξής εργαζομένων) :  



1. Παντερμαράκης Ιωάννης 
2. Σαμαρά Μιράντα 
 
Δ) Τη σύσταση στο Δήμο Βέροιας προσωρινών προσωποπαγών θέσεων εργασίας 

ιδιωτικού δικαίου αορίστου χρόνου, στις οποίες θα υπηρετήσει το ανωτέρω προσωπικό 
(αντίστοιχης ή παρεμφερούς ειδικότητας), ως εξής :  
 

Α/
Α Ονοματεπώνυμο Όνομα 

Πατρός 
Τίτλος 

Σπουδών 
Συνιστώμενη 

Προσωποπαγής Θέση 
1.  Ανδρεάδης Χαράλαμπος Δημήτριος Απολυτήριο 6ξίου 

Γυμνασίου 
Ι.Δ.Α.Χ. Διοικητικού 

(επιπέδου ΔΕ) 

2.  Αξιώτης Δημήτριος Κωνσταντίνος Απολυτήριο  
6ξίου Γυμνασίου 

Ι.Δ.Α.Χ. Διοικητικού 
(επιπέδου ΔΕ) 

3.  Ασικίδης Μιχαήλ Γεώργιος Απολυτήριο Λυκείου Ι.Δ.Α.Χ. Διοικητικού 
(επιπέδου ΔΕ) 

4.  Δομανόπουλος Ευάγγελος Αθανάσιος Απολυτήριο  
6ξίου Γυμνασίου 

Ι.Δ.Α.Χ. Διοικητικού 
(επιπέδου ΔΕ) 

5.  Παπαδοπούλου Κρυσταλλία Αντώνιος Απολυτήριο 6ξίου 
Γυμνασίου 

Ι.Δ.Α.Χ. Διοικητικού 
(επιπέδου ΔΕ) 

6.  Στολτίδου Ιωάννα Νικόλαος Απολυτήριο Λυκείου Ι.Δ.Α.Χ. Διοικητικού 
(επιπέδου ΔΕ) 

7.  Χιονίδου Σοφία Δημήτριος Απολυτήριο Λυκείου Ι.Δ.Α.Χ. Διοικητικού 
(επιπέδου ΔΕ) 

8.  Ζήσης Θεόδωρος Γεώργιος Ενδεικτικό Γ’ 
Δημοτικού 

Ι.Δ.Α.Χ. Εργατών Κήπων –  
 Καθαριότητας (επιπέδου ΥΕ) 

9.  Ζησιόπουλος Βασίλειος Ευθύμιος Ενδεικτικό  
Δ’ Γυμνασίου 

Ι.Δ.Α.Χ. Εργατών Κήπων –  
 Καθαριότητας (επιπέδου ΥΕ) 

10.  Μοτσιόπουλος Αθανάσιος Αντώνιος Απολυτήριο 
Δημοτικού 

Ι.Δ.Α.Χ. Εργατών Κήπων –  
 Καθαριότητας (επιπέδου ΥΕ) 

11.  Παυλίδης Αλέξανδρος Γεώργιος Απολυτήριο 
Δημοτικού 

Ι.Δ.Α.Χ. Εργατών Κήπων –  
 Καθαριότητας (επιπέδου ΥΕ) 

12.  Σιδηράς Στέργιος Πέτρος Απολυτήριο 
Δημοτικού 

Ι.Δ.Α.Χ. Εργατών Κήπων –  
 Καθαριότητας (επιπέδου ΥΕ) 

 

Ε) Τη σύσταση στο Νομικό Πρόσωπο του Δήμου Βέροιας «Βρεφονηπιακοί και 
Παιδικοί Σταθμοί Δήμου Βέροιας» προσωρινών προσωποπαγών θέσεων εργασίας ιδιωτικού 
δικαίου, στις οποίες θα υπηρετήσει το ανωτέρω προσωπικό (αντίστοιχης ή παρεμφερούς 
ειδικότητας), ως εξής :  
 

Α/Α Ονοματεπώνυμο Όνομα 
Πατρός 

Τίτλος 
Σπουδών 

Συνιστώμενη 
Προσωποπαγής Θέση 

1.  Δινάλη – Αθανασιάδου Χρυσούλα Χαράλαμπος Απολυτήριο 
Δημοτικού 

Ι.Δ.Α.Χ. Καθαριστριών  
(επιπέδου ΥΕ) 

2.  Βρούσιας Πέτρος Αντώνιος Απολυτήριο 
Λυκείου 

Ι.Δ.Α.Χ. Μαγείρων 
(επιπέδου ΔΕ) 

 

ΣΤ) Τη σύσταση στην Επιχείρηση του Δήμου Βέροιας «Δημοτικός Αθλητικός 
Οργανισμός» προσωρινών προσωποπαγών θέσεων εργασίας ιδιωτικού δικαίου, στις οποίες θα 
υπηρετήσει το ανωτέρω προσωπικό (αντίστοιχης ή παρεμφερούς ειδικότητας), ως εξής :  
 

Α/Α Ονοματεπώνυμο Όνομα 
Πατρός 

Τίτλος 
Σπουδών 

Συνιστώμενη 
Προσωποπαγής Θέση 

1.  Παντερμαράκης Ιωάννης Εμμανουήλ Πτυχίο 
Χημικών 

Ι.Δ.Α.Χ. Διοικητικού  
(επιπέδου ΠΕ) 

2.  Σαμαρά Μιράντα Δημήτριος Ενδεικτικό  
Γ’ Γυμνασίου 

Ι.Δ.Α.Χ. Διοικητικού 
(επιπέδου ΔΕ) 

 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Κύριοι συνάδελφοι, είναι μία εισήγηση που από κοινού ετοίμασαν ο διευθυντής 

του Δήμου και ο διευθυντής της ΚΕΠΑ σχετικά με την μεταφορά του προσωπικού της. Ξέρετε ότι 



δημοσιεύθηκε η μετατροπή και η συγχώνευση των επιχειρήσεων σε κοινωφελή επιχείρηση και στη 
συνέχεια είχαμε και τη διόρθωση ενός σφάλματος που έγινε από την Περιφέρεια και δημοσιεύθηκε, 
όπως είχαμε πει σε προηγούμενο Δ.Σ., στις 16.4.2008 στο ΦΕΚ 670/Β. Είναι γνωστό ότι το 
πλεονάζον προσωπικό των συγχωνευμένων επιχειρήσεων, ανεξαρτήτως ειδικότητας και χωρίς 
αίτησή του, μπορεί να μεταφερθεί σε αντίστοιχες υπηρεσίες νομικών προσώπων, επιχειρήσεων 
κ.λ.π. με την προϋπόθεση ότι αυτό το προσωπικό απασχολείται στην επιχείρηση με σχέση εργασίας 
αορίστου χρόνου μέχρι τις 31.12.2005 και αυτό το προσωπικό στη συνέχεια τοποθετείται στις 
αντίστοιχες υπηρεσίες των νομικών προσώπων και των επιχειρήσεων όπως σας είπα. Το 
μεταφερόμενο προσωπικό καταλαμβάνει είτε κενές οργανικές θέσεις, είτε με απόφαση του 
δημοτικού συμβουλίου. Έτσι το συμβούλιο σήμερα αποφασίζει για τις συνιστώμενες προσωρινές 
προσωποπαγείς θέσεις εργασίας ιδιωτικού δικαίου αντίστοιχης ή παρεμφερούς ειδικότητας. Η 
απόφαση εκδίδεται σ΄ ένα μήνα, αυτό είναι και το επείγον του θέματος, από τη σύσταση της νέας 
επιχείρησης. Νομίζω ότι είδατε την εισήγηση και να μην αναφερθώ αναλυτικά στα ονόματα, απλώς 
ήθελα να ζητήσω μία προσωπική χάρη από το σώμα, πως επειδή η κα Χιονίδου είναι στο γραφείο 
μου θα ήθελα να νομιμοποιηθεί απολύτως αυτή η παρουσία της στο γραφείο μου και γι’ αυτό 
ακριβώς προτείνεται η αντίστοιχη μεταφορά. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Σκουμπόπουλος: 1)Στην προηγούμενη συνεδρίαση κε Πρόεδρε φέρατε εκτάκτως θέμα για 

τον ορισμό του διοικητικού συμβουλίου της νέας επιχείρησης προκειμένου να κάνει την πρόταση 
προς το δημοτικό συμβούλιο για το προσωπικό, ποιο θα πάει στην καινούργια επιχείρηση και ποιο 
θα μεταφερθεί στα νομικά πρόσωπα. Πρόταση δεν βλέπω όμως από το διοικητικό συμβούλιο. 2)Η 
μελέτη βιωσιμότητας για την ίδρυση της επιχείρησης προέβλεπε 15 θέσεις στην ΚΕΠΑ ενώ 
μεταφέρετε 16. Είναι νόμιμο αυτό; Ακόμη δεν άρχισε να λειτουργεί η επιχείρηση και 
παραβιάζουμε την οικονομοτεχνική μελέτη; 3)Σύμφωνα με τον κώδικα, το πλεονάζον προσωπικό 
μπορεί να μεταφερθεί στον Δήμο ή σε νομικά του πρόσωπα και όχι σε δημοτικές επιχειρήσεις. Ο κ. 
Παντερμαράκης γιατί πάει στον Δ.Α.Ο. καθώς και η κα Σαμαρά, αφού απαγορεύεται από τον 
κώδικα; 

Σακαλής: 1)Ακούσαμε την κα Δήμαρχο, αλλά και τον κ. Μιχαηλίδη και τον κ. 
Μαυροκεφαλίδη νωρίτερα στην προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση, να αποκαλούν τον κ. 
Καμπούρη διευθυντή της ΚΕΠΑ. Ρωτώ λοιπόν: Έχει οριστεί διευθυντής της ΚΕΠΑ ο κ. 
Καμπούρης και αν ναι με ποια απόφαση; 2)Το δεύτερο ερώτημα έχει να κάνει με το γραφείο 
τελετών. Έχει σταματήσει η λειτουργία του εντελώς; Σε ποια φάση βρίσκεται τώρα; Το προσωπικό 
που πάει; Αυτή τη στιγμή λειτουργεί ή όχι γιατί είχαμε κρούσει τον κώδωνα του κινδύνου όταν 
συζητούσαμε τη συγχώνευση. 

Δήμαρχος: Το γραφείο τελετών έχει σταματήσει να λειτουργεί, όπως έπρεπε να γίνει, από 
τις 30 Απριλίου που ήταν η καταληκτική ημερομηνία. Δεν ξέρω κε Σκουμπόπουλε γιατί 
αμφισβητείτε την άποψη, την εισήγηση του διαδόχου σας διευθυντή, αλλά επί δύο ημέρες και ο κ. 
Καμπούρης και ο κ. Κινικλής συνεργάστηκαν προς αυτή την κατεύθυνση και για να φέρουν αυτή 
την εισήγηση. Εγώ δεν την αμφισβητώ γιατί σέβομαι τον κόπο που έκαναν. Υπήρχε βέβαια και 
νομική συμπαράσταση και από τον νομικό σύμβουλο της ΚΕΠΑ. 

Γ. Παπαστεργίου (νομικός σύμβουλος Δήμου): 1)Καταρχήν, όταν πάρθηκε η προηγούμενη 
απόφαση, είχαμε κάνει δύο συσκέψεις κι εγώ ήμουν αυτής της άποψης ότι έπρεπε να υπάρχει 
απόφαση από το διοικητικό συμβούλιο της ΚΕΠΑ η οποία θα ερχόταν ως εισήγηση στο δημοτικό 
συμβούλιο για επικύρωση και σήμερα που ήρθα εδώ θεώρησα ότι προχώρησε αυτή η άποψη γιατί 
κάναμε δύο συσκέψεις και με τον κ. Μαυροκεφαλίδη γι’ αυτό το θέμα, μετά έτυχε να είναι στη 
Σαντορίνη και ξανακάναμε σύσκεψη με τους αναπληρωτές και ήμουν της  άποψης. Έμαθα σήμερα 
ότι υπήρξε άλλη άποψη από τον νομικό σύμβουλο του διοικητικού συμβουλίου της ΚΕΠΑ. Αυτό 
το θέμα θα μας έλυνε τα χέρια και δεν θα χρειαζόταν να ζητήσει καμία προσωπική χάρη από το 
σώμα η κα Δήμαρχος διότι όταν έρχεται η ίδια η επιχείρηση κι έχει μία οικονομοτεχνική μελέτη, 
έχει το μαχαίρι και το πεπόνι και λέει εγώ έχω 15 άτομα περισσευούμενα και κρίνω τώρα, που 
πλέον έχω συγκροτηθεί σε σώμα ότι με περισσεύει και το 16ο και εισηγούμαι στο σώμα κι αυτό να 
φύγει από μένα και δεν μπορώ να υποχρεωθώ, επειδή υπάρχει μία οικονομοτεχνική μελέτη, ότι 



είναι δηλ. υπεράριθμα. Το θέμα είναι, όπως μου εξήγησε η κα Δήμαρχος, ότι μετά εκείνη τη 
σύσκεψη όπου κατέληξα εγώ σ΄ αυτή την πρόταση, ο νομικός σύμβουλος της ΚΕΠΑ με τους δύο 
διευθυντές, τον κ. Κινικλή και τον κ. Καμπούρη, ερμήνευσαν το νόμο ότι το δημοτικό συμβούλιο 
έπρεπε να πάρει αυτή την απόφαση. 2)Όσον αφορά το αν μπορεί να μεταφερθεί, σ΄ αυτό το θέμα, 
αυτό το άρθρο το ξεχείλωσε το ίδιο το υπουργείο Εσωτερικών με την 16/07 εγκύκλιό του που λέει 
ότι στο νέο προσωπικό περιλαμβάνονται τόσο τα νομικά πρόσωπα δημοσίου δικαίου όσο και το 
νομικά πρόσωπα ιδιωτικού δικαίου δηλ. οι επιχειρήσεις. Και άλλη άποψη να έχουμε, αν μπορούσε 
να πάει στο Δ.Α.Ο. κ.λ.π., δεν έχουμε κανένα πρόβλημα και μας το λύνει το ΥΠ.ΕΣ. που μας 
στέλνει μία εγκύκλιο, η οποία ξεχειλώνει κυριολεκτικά το νόμο, ο οποίος έλεγε μόνο στο δήμο και 
στα νομικά πρόσωπα δημοσίου δικαίου και κατόπιν τον ερμηνεύει αυτός που τον έκανε και μας 
λέει και τα νομικά πρόσωπα ιδιωτικού δικαίου και μέσα σε παρένθεση η ίδια εγκύκλιος γράφει και 
«επιχειρήσεις» για να μη μας έμεινε καμία αμφιβολία. Αυτό δηλ. που έπρεπε να βάλουν στο νόμο 
ήρθαν και το έβαλαν με την εγκύκλιο άκομψα αλλά μας το έθεσαν κι επομένως καλά πήγαμε σ΄ 
αυτό το σημείο. Τώρα μη μπούμε στη θεωρητική συζήτηση ότι η εγκύκλιος δεν μπορεί να 
αναιρέσει το νόμο κ.λ.π. διότι οι ίδιοι που κάνουν το νόμο σ΄ ένα μήνα μας στέλνουν εγκύκλιο και 
μας λένε ότι εκεί αυτό εννοούσαν. Εδώ νομίζω ότι κοιτάμε να κάνουμε όλοι πρακτικά τη δουλειά, 
και οι άνθρωποι να μη μείνουν χωρίς δουλειά αλλά ούτε και ο δήμος να φορτωθεί. Εδώ αφού αυτοί 
που έπρεπε να κάνουν καλά τη δουλειά τους δεν την έκαναν αρχικά και πήγαν να συμπληρώσουν 
ότι εννοούσαν και τις επιχειρήσεις νομίζω ότι είμαστε καλυμμένοι σ΄ αυτό σαν δημοτικό 
συμβούλιο. 3)Όσον αφορά τώρα το άλλο θέμα, γ’ αυτό ήταν και το επείγον τότε, για να πάρουμε 
την περίφημη απόφαση που θα οριστικοποιεί πλέον ποιο είναι το πλεονάζον προσωπικό, πού 
πρέπει να πάει και που. Αφού επικράτησε αυτό και στο διευθυντικό του δήμου και στην επιχείρηση 
και ο νομικός σύμβουλος της επιχείρησης τους είπε ότι δεν απαιτείται δική τους απόφαση αλλά 
πρέπει να πάει στο δημοτικό συμβούλιο νομίζω ότι δεν υπάρχει άλλη προθεσμία, θα μείνουν οι 
άνθρωποι μετέωροι, είτε είναι δόκιμη είτε αδόκιμη η απόφαση. Κι εδώ κάναμε τρεις συσκέψεις γι’ 
αυτό το θέμα, για να έχουμε άποψη, υποτίθεται την πιο αυστηρή κ.λ.π. αλλά βλέπετε ότι και μετά 
την τελευταία προέκυψε αυτό το θέμα. Γι’ αυτό νομίζω ότι πρέπει να προχωρήσετε τώρα στη λήψη 
απόφασης γιατί δεν υπάρχει επιστροφή. Ήδη σήμερα που κουβεντιάζουμε το θέμα, με διασταλτική 
ερμηνεία είμαστε μέσα στο μήνα ενώ την άλλη εβδομάδα δεν θα είμαστε μέσα στο μήνα και θα 
τρέχουμε να δούμε τι θα κάνουμε μ’ αυτά τα άτομα. Εγώ προσωπικά, σαν νομικός σύμβουλος του 
δήμου, σας υπόσχομαι ότι σε όποιο θέμα κληθώ θα θέλω εκ προοιμίου να έχω ότι έγινε αποδεκτό 
αυτό ή όχι. Αν η επιχείρηση έχει νομικό σύμβουλο από την αρχή έπρεπε να ενημερωθεί, που ήταν 
ενήμερος κι αν είχε διαφορετική άποψη να κοιτούσαμε πώς θα τη λύσουμε. Αλλά εδώ προφανώς οι 
δύο διευθυντές καθώς και ο νομικός σύμβουλος της επιχείρησης, ενώ είχαμε κάνει αντίστοιχη 
σύσκεψη εδώ στον δήμο με τον διευθυντή, επικράτησε αυτή η άποψη και σας ήρθε το θέμα 
κατευθείαν. Και για μένα, νομικά, έπρεπε να είχε προηγηθεί η απόφαση της ΚΕΠΑ αλλά τώρα 
πρέπει να την πάρετε την απόφαση η οποία δεν πάσχει αν ληφθεί διότι το μόνο που θα μπορούσε 
κανείς να πει εύλογα είναι «πού ξέρετε εσείς, που δεν είστε στην επιχείρηση, ποιοι σας 
περισσεύουν;» αλλά αυτό το ξέρετε γιατί αυτό το εισηγητικό ήδη το είχε ετοιμάσει και η 
επιχείρηση για να πάρει την περίφημη απόφασή της. Τώρα δεν έχετε προθεσμία και πρέπει να 
πάρετε μία απόφαση γ’ αυτό το προσωπικό για να μην μείνουν οι άνθρωποι μετέωροι. 

Χατζηαθανασίου: Μία διευκρίνιση. Ο όρος δόκιμη ή αδόκιμη είναι κομψή διατύπωση του 
όρου νόμιμη ή παράνομη; Για να ξέρουμε τι θα ψηφίσουμε. 

Γ. Παπαστεργίου: Όχι. Πιο δόκιμο θα ήταν να έρθει με απόφαση αλλά δεν είναι παράνομη η 
απόφασή σας εφόσον την πάρετε γιατί εσείς πάλι θα αποφασίζατε. Το σχετικό άρθρο λέει ότι το 
μεταφερόμενο προσωπικό καταλαμβάνει κενές οργανικές θέσεις με απόφαση του δημοτικού ή 
κοινοτικού συμβουλίου. Απλά αυτό που ήρθε σε σας σαν εισηγητικό θα ήταν εισηγητικό της 
ΚΕΠΑ και απόφαση του Δ.Σ. της ΚΕΠΑ και θα ερχόταν σαν απόφαση του Δ.Σ. της ΚΕΠΑ και όχι 
σαν εισηγητικό της κας Δημάρχου και εσείς θα συστήνατε τις προσωποπαγείς θέσεις που θα 
πήγαινε αυτό το προσωπικό. Θα σας έλεγε η ΚΕΠΑ ότι θέλει αυτό το προσωπικό να πάει εκεί το 
οποίο στάδιο παραλήφθηκε, ήταν και καινούργιος ο θεσμός, πίεζαν οι προθεσμίες κ.λ.π. και τώρα 



νομίζω, παρόλο που είναι πιο δόκιμο και ορθό αυτό που είπε ο κ. Σκουμπόπουλος, ότι πρέπει να 
πάρετε την απόφαση γιατί φτάσαμε στο και πέντε και όχι στο παρά πέντε. 

Παυλίδης: Γνωρίζετε κε Παπαστεργίου αν έχει βγάλει ΑΦΜ η καινούργια επιχείρηση ή αν 
έχει ανοίξει βιβλία; 

Γ. Παπαστεργίου: Δεν το γνωρίζω αλλά δεν έχει αυτό καμία σημασία γιατί από τη στιγμή 
που δημοσιεύθηκε στο ΦΕΚ από 9 Απριλίου ή με τη διασταλτική που πάμε σήμερα από 16 
Απριλίου η τροποποίηση, δεν υφίστανται οι άλλες επιχειρήσεις αλλά υφίσταται αυτό το νομικό 
πρόσωπο είτε έβγαλε ΑΦΜ είτε όχι. Έχει αυτοτελή νομική  προσωπικότητα και δεν μπορεί 
κανένας άλλος να κάνει τίποτα, ούτε γι’ αυτό το προσωπικό ούτε για τις επιχειρήσεις. 

Παυλίδης: Αν δεν υπάρχουν βιβλία μπορεί να συνεδριάζει το διοικητικό συμβούλιο; 
Γ. Παπαστεργίου: Όχι μπορεί αλλά οφείλει και υποχρεούται να συνεδριάζει το Δ.Σ. από 

τότε που συστήθηκε και γι’ αυτό έγινε και ο αγώνας δρόμου για να προλάβει να συγκροτηθεί σε 
σώμα. 

Δήμαρχος: Έγινε μία απόπειρα να συνεδριάσει το διοικητικό συμβούλιο μέσα στις γιορτές 
αλλά δεν είχε απαρτία λόγω των ημερών, οι ημερομηνίες έφευγαν κι έπρεπε να προχωρήσουμε. 
Είμαστε ο πρώτος δήμος που έχει  προχωρήσει τη διαδικασία της συγχώνευσης των επιχειρήσεων 
κι αυτό γιατί λύνεται επιτέλους η εκκρεμότητα των εργαζομένων στην Εληά, σταματάει η μαύρη 
τρύπα του ΚΠΠΕ που κάθε μήνα έπεφταν χρήματα και χάνονταν καθώς και άλλες τέτοιες ιστορίες 
που έπρεπε επιτέλους να τελειώνουν. Αν θέλετε το πιστεύετε ότι και το ΥΠ.ΕΣ. σε πολλά 
ερωτήματα δεν μπορεί να απαντήσει ακόμη διότι δεν έχει πεπατημένη και πραγματικά και οι δύο 
διευθυντές πολλές φορές επικοινώνησαν  με το υπουργείο και υπάρχουν ζητήματα για τα οποία 
ούτε το υπουργείο ακόμη μπορεί να απαντήσει σίγουρα αλλά αυτό δεν σημαίνει ότι δεν πρέπει 
εμείς να προχωρήσουμε αφού τα οικονομικά του δήμου σας είπα και προηγουμένως ότι είναι άθλια 
κι οπότε πρέπει να γίνουν όσες περικοπές και όσες προσπάθειες συμμαζέματος μπορούν να γίνουν 
το συντομότερο δυνατόν κι αυτό κάνουμε. Εγώ πιστεύω ότι πρέπει να παρθεί η απόφαση, θέλει και 
αυξημένη πλειοψηφία, ώστε να είναι οι εργαζόμενοι στις θέσεις τους. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις 
Σκουμπόπουλος: Όταν λες μισή την αλήθεια δεν είναι αλήθεια. Αν και δεν πήρα καμία 

απάντηση στα τρία ερωτήματα που έθεσα, θα προσπαθήσω να τοποθετηθώ μέσα στα νόμιμα 
πλαίσια, όπως κάνω πάντα. Πραγματικά δεν θα ήθελα να είμαι απόψε στη θέση του κ. 
Παπαστεργίου για να δικαιολογήσω τα αδικαιολόγητα. Το τράβηξε πολύ από τα μαλλιά για να 
βγάλει ένα νομικό συμπέρασμα και δεν θέλω να τον θίξω μ’ αυτό αλλά ίσα-ίσα θέλω να τον 
επαινέσω. Όμως λυπάμαι που θα τον απογοητεύσω. Απέτυχε να μας πείσει με τα νομικά 
επιχειρήματα που μας εξέθεσε απόψε σ΄ αυτό το θέμα και ούτε είμαι υποχρεωμένος να δέχομαι τις 
εισηγήσεις των διαδόχων μου απριόρι όταν αυτές τυχαίνει να μην είναι και νόμιμες. Αλλά 
απαντήστε μας εσείς, γιατί δεν φέρατε πρόταση του διοικητικού συμβουλίου; Πότε μας λέγατε την 
αλήθεια; Όταν εκτάκτως και χωρίς να έχει δημοσιευτεί η διόρθωση στο ΦΕΚ, γιατί την ώρα που 
συνεδριάζαμε δεν ξέραμε, αλλά απλά σας είχε υποσχεθεί μία υπάλληλος του Εθνικού 
Τυπογραφείου ότι θα δημοσιευθεί εκείνη την ημέρα και σας έλεγα ότι παράνομα ορίζεται το 
διοικητικό συμβούλιο κι ότι εμείς δεν μπαίνουμε σε μία τέτοια διαδικασία και είμαστε έξω απ’ 
αυτή την επιχείρηση γιατί πιστεύαμε ότι δεν έπρεπε να συζητηθεί εκτάκτως ενώ εσείς λέγατε το 
αντίθετο γιατί είναι το μαχαίρι στο λαιμό και πρέπει τους καημένους τους εργαζόμενους να τους 
τακτοποιήσουμε μέσα στο μήνα γιατί υπάρχει αποκλειστική προθεσμία. Κι έρχεστε απόψε εδώ, 
όσοι μιλήσατε και μας λέτε ακριβώς τα αντίθετα. Πότε κύριοι συνάδελφοι μας παραπλανούσατε, σ΄ 
εκείνη τη συνεδρίαση ή στη σημερινή; Δεν είναι νόμιμη αυτή η απόφαση και δεν μ’ ενδιαφέρει αν 
είμαστε ο πρώτος δήμος που προχωρήσαμε τη διαδικασία της συγχώνευσης των επιχειρήσεων. Στις 
αποφάσεις του Δ.Σ. άλλες φορές γίνεστε πιο γραφειοκράτες από εμένα όταν θυμάστε και 
παραγράφους και υποπαραγράφους του νόμου για να τις πείτε εδώ μέσα αλλά απόψε αποσιωπάτε 
την παράγραφο και το εδάφιο του νόμου που λέει ότι δεν μπορεί, όταν γίνεται μία οικονομοτεχνική 
μελέτη και προβλέπει 15 θέσεις, τότε 15 πρέπει να είναι οι εργαζόμενοι και δεν μπορεί να είναι 16. 
Και ούτε προσωπικές χάρες κάνουμε κα Δήμαρχε οι δημοτικοί σύμβουλοι γιατί εμείς ψηφίζουμε, 
εμάς θα τσιμπήσει, εάν υποδείξετε κανέναν και μας κάνει κάποιος μήνυση όπως κάνατε στο 



παρελθόν. Οι σύμβουλοι που ψηφίζουν παίρνουν τις αποφάσεις και όχι εσείς. Το Ελεγκτικό 
Συνέδριο εμάς θα κοστολογήσει τη δαπάνη της μισθοδοσίας του 16ου υπαλλήλου. Ούτε απόφαση 
του διοικητικού συμβουλίου και βεβαίως είναι γνωστά και κυκλοφορούν ευρέως γιατί δεν υπάρχει 
απόφαση αφού δεν συμφωνήσατε, γιατί κάποιοι δεν ήθελαν κάποιους. Έχουν κυκλοφορήσει 
ευρέως και μη νομίζετε ότι μένει τίποτα κρυφό σ΄ αυτή την πόλη. Επειδή κε Παπαστεργίου έγραψε 
ένας υπάλληλος του υπουργείου Εσωτερικών στην εγκύκλιο ότι δηλ. μπορούν να πάνε και στις 
επιχειρήσεις, πρέπει εγώ να τη δεχθώ, όταν έχω νομική άποψη και λέω ότι ο νόμος υπερισχύει της 
εγκυκλίου; Κάποιος υπάλληλος μπορεί να ήθελε να τακτοποιήσει κανέναν κολλητό του και να 
έγραψε αυτό το πράγμα αλλά είμαι υποχρεωμένος εγώ να το εφαρμόσω; ΄Η τι θα γράψει ο κ. 
Κινικλής ή τι θα γράψει ο κ. Καμπούρης όταν δεν είναι νόμιμο κι αυτό φαίνεται ευθέως από το 
νόμο; Να πάνε οι δύο υπάλληλοι στο Δ.Α.Ο. Γιατί εκεί τους κατευθύνατε να πάνε. ΄Η για να μη 
χάσουν τους αυξημένους μισθούς ή γιατί κάποιοι δεν τους ήθελαν μέσα στα πόδια τους αφού 
ήθελαν να είναι κυρίαρχοι αυτοί. Αυτή είναι η αλήθεια κι αυτήν έπρεπε να πείτε εδώ αλλά πρέπει 
να έχουμε καρδιά για να πούμε την αλήθεια. Δυστυχώς εδώ πρέπει να ψηφίζουμε νόμιμα, γιατί 
είδατε ότι, ύστερα από υπόδειξη κάποιου αγαπητού φίλου σταμάτησα να σας κάνω ενστάσεις στην 
επιτροπή του άρθρου 18 ή στην Περιφέρεια και τώρα σας κάνουν πολίτες και σας απορρίπτουν 
αποφάσεις. Τα ίδια σας λέγαμε και στο θέμα του Μπακρυνιώτη και κε Πρόεδρε μας εκπλήξατε 
ευχάριστα απόψε που για πρώτη φορά μας ανακοινώνετε απόρριψη απόφασης κάτι που δεν κάνατε 
άλλη φορά αν και έχετε πάρα πολλές στον ενάμιση χρόνο της θητείας του δημοτικού συμβουλίου 
που παίρνει αυτές τις αποφάσεις. Εμείς δεν είμαστε διατεθειμένοι να συνομολογήσουμε σε 
παράνομη απόφαση γι’ αυτό και δεν θα ψηφίσουμε. 

Κάκαρης: Εκφράζω κι εγώ τα συλλυπητήριά μου στην οικογένεια του κ. Τσανασίδη και 
φυσικά τις ευχές μου για την υγεία του Γιάννη Καμπούρη, που είναι αρκετά κρίσιμη. Η Δήμαρχος 
στην αρχή του συμβουλίου αναφέρθηκε στο όντως βαρύ κλίμα που υπάρχει σήμερα εξαιτίας αυτών 
των δυσάρεστων εξελίξεων σε ανθρώπινο καθαρά επίπεδο.. Έτσι λοιπόν, επειδή ακριβώς είναι ένα 
δυσάρεστο κλίμα, πρέπει να λέγονται τα πράγματα με το όνομά τους. Καταλαβαίνουμε σε τέτοιες 
στιγμές ότι πρώτα είναι ο άνθρωπος, μετά είναι οι πολιτικές και μετά όλα τα άλλα. Η ΚΕΠΑ μετά 
από κόπους και χίλια δυο εμπόδια με ενστάσεις, διαφωνίες από την αντιπολίτευση, θα λέγαμε ότι 
επιτέλους είναι πραγματικότητα. Πράγματι είμαστε υπόδειγμα, γνωρίζω ότι άλλοι δήμοι παίρνουν 
εμάς σαν παράδειγμα για να κάνουν παρόμοιες συγχωνεύσεις κι αυτό είναι θετικό ως ένα βαθμό. 
Γνωρίζετε όλοι ότι η φιλοσοφία όλης της ιστορίας σχετικά με την ίδρυση της ΚΕΠΑ ήταν να 
επιτευχθεί η καλύτερη δυνατή λύση ώστε, με την εφαρμογή του νέου κώδικα, να μη μείνει κανείς 
εργαζόμενος στον δρόμο και ήταν κάτι που καταφέραμε κι έγινε το κλείσιμο αυτών των 
επιχειρήσεων χωρίς κόστος, χωρίς δυσάρεστες συνέπειες στους εργαζόμενους, εξασφαλίζοντας μία 
θετική εξέλιξη γι’ αυτούς. Θα έλεγα πως είμαι ευτυχής και αισθάνομαι πάρα πολύ καλά για τον 
τρόπο που χειρίστηκε το θέμα και τις αποφάσεις που πήρε η Δήμαρχος, οι συνεργάτες και 
γενικότερα η δημοτική αρχή ως προς αυτήν την κατεύθυνση γιατί έτσι ήρθε η λήξη της 
αβεβαιότητας αυτών των ανθρώπων. Θα έλεγα πως είμαι σε θέση να κοιτάξω στα μάτια αυτούς 
τους 15 ανθρώπους και να τους πω πως κάναμε τα πάντα και θέσαμε τέρμα σ΄ αυτή την 
ανασφάλεια που είχαν. Είμαι εντάξει λοιπόν με τον εαυτό μου γι’ αυτά τα άτομα. Δεν τους 
κοροϊδέψαμε, δεν τους υποτιμήσαμε και δεν παίξαμε μαζί τους. Όμως συνάδελφοι θέλω να 
αισθάνομαι το ίδιο και με άλλους 12 εργαζόμενους που κατέθεσαν, ο καθένας για δικούς του 
λόγους, μία αίτηση με την οποία ζητούν να έρθουν στον Δήμο. Και ρωτάω. Αναφέρθηκε αυτό; Το 
σωστό και φρόνιμο και δίκαιο θα λέγαμε, αν μη τι άλλο, είναι να τους απαντήσουμε κι έστω κι 
αρνητικά να τους ενημερώσουμε για το αίτημά τους. Να μην αισθάνονται ότι τους αγνοούμε, ότι 
τους θεωρούμε άβουλα όντα που υποτιμάμε τη νοημοσύνη τους αρκούμενοι στην ψευδαίσθηση ότι 
λειτουργούν υποκινούμενοι. Άνθρωποι που αισθάνονται ότι είναι αναφαίρετο συνταγματικό τους 
δικαίωμα η ισονομία και ισοπολιτεία. Αυτά δεν είναι δικά μου λόγια αλλά λόγια που μου είπαν οι 
εργαζόμενοι και οφείλω να τα μεταφέρω. Με τους ανθρώπους αυτούς, εκτός του ότι είναι πολίτες 
της πόλης μου που κλήθηκα να υπηρετήσω, με συνδέει και μία σχέση συναδελφικότητας και 
κάποιοι ίσως το γνωρίζετε, αφού δουλέψαμε κάποια χρόνια μαζί, ξενυχτήσαμε και τουλάχιστον 
εγώ έτσι τους αισθάνομαι ακόμη, σαν συναδέλφους. Δεν έγινα δημοτικός σύμβουλος για να 



καβαλήσω το καλάμι και ν’ αλλάξω τον τρόπο που βλέπω τα πράγματα και μη νομίζετε ότι αυτή τη 
στιγμή λαϊκίζω και μην πάει το μυαλό σας ούτε σε καμία εσωτερική αντιπολίτευση που μπορεί να 
γίνεται ούτε σε προσωπικές πικρίες αλλά απλά θέλω να είμαι εντάξει με τη συνείδησή μου. Θέλω 
να τους κοιτάζω στα μάτια και όχι να είμαι στα μάτια τους ένας ακόμη πουλημένος. Το θέμα θα το 
ψηφίσω γιατί άτομα που ανήκαν στις δημοτικές επιχειρήσεις που κλείνουν με είχαν ρωτήσει εδώ 
και πολύ καιρό, αν θα υπάρξει κάποιο πρόβλημα, αν μείνουν μετέωροι, αν μείνουν τελικά στο 
δρόμο και τους είπα ότι εννοείται δεν υπάρχει κανένα πρόβλημα, το θέμα θα προχωρήσει και να μη 
φοβούνται. Γι’ αυτό τον λόγο και μόνο θα ψηφίσω το θέμα, ζητώντας παράλληλα συγνώμη και από 
τους υπόλοιπους 12 εργαζόμενους, που ένιωσαν και μου το εκφράσανε, παραγκωνισμένοι και 
υπάλληλοι β΄ κατηγορίας. Οφείλω, νομίζω, πως από τη στιγμή που ασχολούμαι με τα κοινά να 
είμαι εντάξει με όλους τους συμπολίτες μου, δεν ξέρω αν κάνω ή όχι για πολιτικός, αλλά 
τουλάχιστον όμως θέλω να είμαι καλά με τη συνείδησή μου κι αυτό οφείλω να κάνω από εδώ και 
πέρα. 

Χατζηαθανασίου: Βρίσκομαι σε φοβερό δίλημμα γιατί έχω αρκετές απορίες ή αν θέλετε 
λίγες αλλά σημαντικές. Πώς καταρτίστηκε αυτός ο κατάλογος με τα συγκεκριμένα ονόματα, ότι 
περισσεύουν; Από εσάς μόνο κα Δήμαρχε; Εγώ στη θέση σας θα φοβόμουν να καταρτίσω έναν 
τέτοιο κατάλογο. Πώς δηλαδή γνωρίζω ποιοι περισσεύουν, ποιοι δεν περισσεύουν και πόσους 
χρειάζεται; Πραγματικά υπάρχει ένα καίριο ερώτημα. Το διοικητικό συμβούλιο της ΚΕΠΑ τι 
άποψη έχει για τον καθένα ξεχωριστά; Θα μπορούσαμε πραγματικά εδώ να έχουμε μία άποψη για 
τον καθένα ξεχωριστά, γιατί περισσεύει κι από πού φεύγει και πού πάει; Απάντηση λοιπόν στο 
ερώτημα πώς καταρτίστηκε αυτός ο κατάλογος των ονομάτων που περισσεύουν και φεύγουν ή 
μένουν δεν έχω, είναι δική σας θέση. Συναρτάται η θέση μου και η απόφασή μου αν θα το ψηφίσω 
ή όχι από την πειστική απάντηση που θα δώσετε κα Δήμαρχε γύρω από αυτό το θέμα. Διότι δεν 
μπορεί, από όλους αυτούς τους υπαλλήλους, να ξεχωρίζουμε κάποιους και κάποιοι να είναι από 
εδώ και κάποιοι άλλοι από εκεί. Με ποια λογική και με ποια επιχειρήματα; 

Δήμαρχος: Εάν το πρόβλημα κύριοι συνάδελφοι είναι η μετακίνηση της κας Χιονίδου και 
δεν θέλετε να το ψηφίσετε δεν υπάρχει κανένα πρόβλημα να παραμείνει στην ΚΕΠΑ. Εγώ ζήτησα 
κάτι κι από εκεί και πέρα εάν το σώμα δεν το δέχεται, δημοκρατική διαδικασία είναι, εσείς 
ψηφίζετε κι εσείς αποφασίζετε. Δεν ξέρω ποιος μπορεί να αποδεχθεί ότι 12 εργαζόμενοι της 
ΔΕΤΟΠΟΚΑ είναι πλεονάζον προσωπικό. 12 εργαζόμενοι της ΔΕΤΟΠΟΚΑ αν φύγουν στον Δήμο 
σημαίνει ότι κλείνουμε την επιχείρηση. Δεν ξέρω αν κάποιος άλλος το ερμηνεύει διαφορετικά. 
Επίσης δεν υποχρεούμαστε από κανέναν κώδικα, από καμία διάταξη κι από πουθενά να ρωτήσουμε 
τους εργαζόμενους. Παρόλα αυτά έγιναν συζητήσεις και πολύ καλά γνωρίζει π.χ. η υπεύθυνη της 
δημοτικής βιβλιοθήκης ότι δεν μπορεί να έρθει στον δήμο γιατί αυτή είναι στη δημοτική 
βιβλιοθήκη κι άρα δεν θα κλείσει η δημοτική βιβλιοθήκη. Εν αντιθέσει με την κα Χιονίδου, η 
οποία ανήκει στο διοικητικό προσωπικό, στη γραμματεία, και δεν υπάρχει τέτοιο τεράστιο ζήτημα 
που βρίσκεται στο δικό μου το γραφείο τόσον καιρό, δεν δημιουργήθηκε τόσο μεγάλο κενό επειδή 
βρίσκεται στο γραφείο μου. Αυτή και μόνο η λογική έχει υπερισχύσει, κανένας δεν έχει αυτό το 
τεράστιο πρόβλημα που αναφέρεται. Οι ειδικότητες και οι θέσεις στην επιχείρηση αναφέρονται στη 
μελέτη βιωσιμότητας κι άρα οι υπόλοιποι πλεονάζουν, κάτι που είναι σαφές και ηλίου φαεινότερο, 
δεν χρειάζεται ιδιαίτερη ανάλυση. Κάποιοι κάνουν κάποιες συγκεκριμένες δουλειές εκεί που είναι 
και πώς θα μεταφερθούν ξαφνικά; Για να έχουν διαφορετικές μισθολογικές; Ούτως ή άλλως οι 
δημοτικές επιχειρήσεις αμείβουν καλύτερα. Μήπως δεν θέλουμε το πρωί – απόγευμα; Αυτό ναι, 
είναι ένα ζήτημα. Αλλά ο καθένας που προσελήφθη εκεί, γνώριζε τις ώρες που θα εργασθεί. 
Παρακαλώ πολύ να μη μπαίνουν πλασματικά ζητήματα, γιατί τέτοια είναι και δεν ξέρω γιατί 
τίθενται. Να κλείνουμε το θέμα γιατί είναι ιδιαιτέρως σοβαρό και κάποιοι άλλοι εργαζόμενοι 
περιμένουν πως και πως κι αναφέρομαι σ΄ αυτούς της Εληάς, να ξεφύγουν από το πεντακοσάρικο 
κάθε μήνα, να πάνε στην κανονική μισθοδοσία γιατί και οικογένειες έχουν και δάνεια έχουν και 
προβλήματα έχουν. Ας προχωρήσουμε στο θέμα και ας αφήσουμε τις υπεκφυγές. Αν υπάρχει 
πρόβλημα με την κα Χιονίδου σαφώς να παραμείνει εκεί που είναι. 

Σακαλής: Καταρχήν κε Πρόεδρε στην τοποθέτησή της η κα Δήμαρχος μίλησε για 
πλασματικά διλήμματα κ.λ.π. Από πού έβγαλε το συμπέρασμα ότι εμείς δεν θέλουμε την κα 



Χιονίδου; Απλώς μιλάμε με επιχειρήματα κι αν έχουμε κάποια αντίρρηση είναι γιατί δεν είναι 
σύννομα αυτά που γίνονται. Πρώτον στο ερώτημα που έθεσα δεν πήρα απάντηση. Είπα ότι 
αναφέρεστε συνεχώς στον διευθυντή της ΚΕΠΑ κ. Καμπούρη ο οποίος ήταν διευθυντής στη 
ΔΕΤΟΠΟΚΑ και καμία κείμενη διάταξη δεν λέει πως όταν μία επιχείρηση κλείνει ή συγχωνεύεται 
ταυτόχρονα μεταφέρεται και η θέση του διευθυντή στην καινούργια. Χρειάζεται απόφαση του 
διοικητικού συμβουλίου το οποίο, σύμφωνα με την κα Δήμαρχο, δεν έχει συνεδριάσει ακόμη. Πώς 
επομένως λέτε ο διευθυντής της ΚΕΠΑ; Το θεωρείτε δεδομένο; Δεν πρέπει έστω και τυπικά και 
ουσιαστικά να συνεδριάσει και να οριστεί διευθυντής ο κ. Καμπούρης; Δεύτερον, ας με 
συγχωρήσει ο κ. Παπαστεργίου, αλλά λέει η εγκύκλιος και βέβαια θα ήμουν ο τελευταίος που θα 
επικαλεστώ νομικά και τουλάχιστον όλοι εδώ λίγο πολύ γνωρίζουμε ότι υπερισχύει ο νόμος, είναι 
το προεδρικό διάταγμα μετά, η υπουργική απόφαση και στη συνέχεια έπεται η εγκύκλιος. Τώρα 
ποιος μπορεί να ερμηνεύσει το νόμο ο οποίος σαφέστατα λέει σε κάποιο άρθρο ότι η διάθεση του 
προσωπικού γίνεται σε νομικά πρόσωπα ή στο δήμο κι επειδή η εγκύκλιος λέει και σε επιχειρήσεις 
εμείς το λαμβάνουμε κι αυτό υπόψη. Εμείς, δυστυχώς, είχαμε εκφράσει την αντίθεσή μας και την 
άποψή μας όταν είχε έρθει το θέμα για την ίδρυση της Κοινωφελής Επιχείρησης Πολλαπλής 
Ανάπτυξης, όπως λέγεται, και είχαμε θέσει ένα σωρό ζητήματα και με το προσωπικό και με τις 
επιχειρήσεις. Σήμερα βλέπω ότι τα βρίσκουμε μπροστά μας τα προβλήματα ανεξάρτητα αν λέει η 
κα Δήμαρχος ότι είμαστε πρωτοπόροι. Καλά κάνουμε και είμαστε πρωτοπόροι κι εμείς όπου 
μπορούμε να αντιγράψουμε και να συμβουλευτούμε κάποιον άλλον Δήμο που πρωτοπορεί θα το 
κάνουμε όπως το ίδιο κάνουν κι αυτοί. Δεν είναι κακό αυτό όμως, μετά και τις τοποθετήσεις και 
των συναδέλφων, που βλέπω ότι υπάρχουν αντιρρήσεις και πολλά ζητήματα και ερωτήματα, εμείς 
δεν θα συμφωνήσουμε με τη συγχώνευση αυτή που έγινε έτσι όπως έγινε, δεν θα συμφωνήσουμε 
με την τοποθέτηση του προσωπικού που γίνεται μ’ αυτό τον τρόπο και είναι βέβαιο ότι δεν θα το 
ψηφίσουμε αυτό το θέμα. Λέμε πάλι ότι δεν έχει συνεδριάσει το διοικητικό συμβούλιο της 
καινούργιας επιχείρησης. Έπρεπε να έρθει πρόταση της ΚΕΠΑ και στη συνέχεια να τοποθετηθεί το 
δημοτικό συμβούλιο. 

Γ. Παπαστεργίου: Για να γίνω πάλι κατανοητός εγώ είπα ότι το δόκιμο και το ορθό ήταν να 
έρθει εδώ αυτό το εισηγητικό ως απόφαση της ΚΕΠΑ. Αυτή ήταν η νομική μου άποψη. Όσον 
αφορά την οικονομοτεχνική μελέτη, για να απαντήσω και στον κ. Χ΄Αθανασίου πως δηλ. βγήκε 
αυτός ο κατάλογος, η οικονομοτεχνική μελέτη έλεγε ποιες ειδικότητες είναι περισσευούμενες π.χ. ο 
νεκροκομιστής δεν χρειάζεται πλέον στην επιχείρηση. Αφού έλεγε ότι δεν χρειάζεται ο τάδε και ο 
τάδε, ήρθε αυτό το εισηγητικό και ονομαστικοποίησε τις ειδικότητες που έκρινε ως πλεονάζοντες η 
οικονομοτεχνική μελέτη. Δεν είναι αυθαίρετο αυτό το εισηγητικό. Βέβαια αυτό θα ήταν πιο δόκιμο 
να ερχόταν με απόφαση της ΚΕΠΑ που ήξερε και ποια άτομα έχει αφού και η οικονομοτεχνική 
μελέτη ήταν δική της. Για να απαντήσω μιας και δια παντός, η οικονομοτεχνική μελέτη δεν είναι 
θέσφατο που δεν μπορεί να αλλάξει. Να σας το πω κι αλλιώς, π.χ. η επιχείρηση αυτή σε τρία 
χρόνια κρίνει ότι πρέπει να πάρει δύο άτομα γιατί ανέβηκαν οι δουλειές της εμείς δηλ. θα πούμε τι 
έλεγε τότε η οικονομοτεχνική μελέτη και δεν μπορεί το διοικητικό συμβούλιο να αποφασίσει ότι 
πρέπει να πάρει άτομα ή κρίνει ότι έπεσαν κατακόρυφα οι δουλειές της και πρέπει να στείλει κι 
άλλα άτομα δεν θα μπορεί το Δ.Σ. να απολύσει ή να κάνει οτιδήποτε; Όχι. Εάν θέλαμε να 
μειώσουμε τα περισσευάμενα άτομα, μας δεσμεύει γιατί έγινε μία οικονομοτεχνική μελέτη που αν 
τα μειώσουμε τότε επιβαρύνουμε τον προϋπολογισμό της ΚΕΠΑ γιατί είπαμε τόσα άτομα θα 
φύγουν. Ούτε είναι θέμα προσωπικής χάρης γιατί εγώ, τρεις συσκέψεις που κάναμε ήξερα για τρεις 
αιτήσεις και δρομολογούσαμε την απόφαση που θα έπαιρνε το δ.σ. της ΚΕΠΑ γι’ αυτές τις τρεις 
αιτήσεις που ξαφνικά μαθαίνω σήμερα εδώ άλλα. Δεν απαιτείτο αίτηση αλλά απαιτείτο το 
αποφασίζουμε και διατάζουμε, έτσι έλεγε ο νομοθέτης, χωρίς αίτηση του ιδίου. Όταν κλητεύτηκαν 
να καταθέσουν αίτηση, για το ποιοι θέλουν, μόνον τρεις έκαναν κι αφού μπορούσαν να 
τακτοποιηθούν με αίτησή τους γιατί να μην τηρηθεί το δημοκρατικότερο; Ξαφνικά μαθαίνω εδώ 
για άλλους δώδεκα. Οι άλλοι είχαν υπογράψει να πάνε οπουδήποτε και κατέθεσαν τελευταία 
στιγμή αλλά δεν είναι δυνατόν να λέμε γιατί δεν τακτοποιήθηκαν κι εκείνοι οι 12. Αυτά δεν είναι 
τα προβλήματα αλλά το πρόβλημα είναι ότι δεν συνεδρίασε πρώτα το δ.σ. της ΚΕΠΑ. Θα σας πω 
και τις παρενέργειες από αυτό για να βρείτε μία λύση τελικά. Όσον αφορά για την εγκύκλιο, ναι 



δεν καταργεί τον νόμο αλλά όταν κάνει αυθεντική ερμηνεία του νόμου ο ίδιος ο θεσμοθετήσας δεν 
θέλουμε να κάνουμε τη δουλειά μας; Δεν θέλουμε να στείλουμε πλεονάζον προσωπικό, να τα 
φορτωθεί όλα ο δήμος και μεθαύριο ο Δ.Α.Ο. να θέλει άτομα και να μη μπορεί να τα πάρει και να 
ψάχνουμε αν γίνεται ή όχι απόσπαση; Και να πληρώνουμε άτομα εδώ που θα είναι αργόμισθα;  
Γιατί να γίνουμε εδώ εμείς υπερνομικοί αφού ο ίδιος ο αυθεντικός ερμηνευτής μας λέει να βάλουμε 
άτομα και στις επιχειρήσεις. Αυτό βέβαια είναι λάθος και πρέπει να το λέει ο νόμος, κάτι που είπα 
και στις συσκέψεις κ.λ.π. αλλά εν πάσει περιπτώσει δεν έχουμε από κάποιον άσχετο νομοθέτη μία 
εγκύκλιο αλλά τη συνοδευτική εγκύκλιο αυτού του νομοθετήματος κι από τον αρμόδιο υπουργό 
Εσωτερικών και δεν έχει την υπογραφή οποιουδήποτε υπηρεσιακού παράγοντα αλλά έχει την 
υπογραφή του Παυλόπουλου που έκανε και τη ρύθμιση. Ψάχνουμε λοιπόν να δημιουργούμε 
πρόβλημα ενώ μας το λύνει αυτός που είναι κατ’ εξοχήν αρμόδιος; Κι εγώ έχω αυτή τη γνώμη, 
αλλά η εγκύκλιος αυθεντικά ερμηνεύει τη διάταξη και μας λέει και στις επιχειρήσεις κι επομένως 
δεν έχουμε κι από εκεί πρόβλημα. Και να φτάσουμε στο δια ταύτα. Σήμερα στο δημοτικό 
συμβούλιο εκκρεμεί ένα θέμα είτε δόκιμα είτε αδόκιμα, είτε ως εισήγηση της Δημάρχου είτε, όπως 
κρίνω εγώ, με απόφαση του δ.σ. της ΚΕΠΑ κι αν δεν πάρετε αυτή την απόφαση μένει το 
προσωπικό έτσι. Αν την πάρετε τι κινδυνεύετε; Θα μου πει ο καθένας ότι θα πάει η απόφαση στην 
Περιφέρεια, την οποία κάναμε μπαμπούλα και η οποία τελευταία λειτουργεί όπως θέλει, και θα 
ακυρωθεί. Τι γίνεται αν ακυρωθεί η απόφασή μας επειδή δεν συνεδρίασε το δ.σ. της ΚΕΠΑ κι εσείς 
πήρατε απευθείας απόφαση; Ξαναγεννιέται ο μήνας ο άλλος για να γίνει δόκιμα πλέον η πράξη την 
οποία πρέπει να κάνετε. Κερδίζουμε τον μήνα δηλαδή που τώρα, αν δεν πάρετε απόφαση, τον 
έχουμε χάσει. Δηλαδή τι διακινδυνεύετε ακόμη κι αν πάρετε μία αδόκιμη απόφαση; Η απόφαση 
του Μπακρυνιώτη, που επικαλέστηκε ο κ. Σκουμπόπουλος, ακυρώθηκε γιατί λέει δεν πάρθηκε 
εντός έξι μηνών αφού κατατέθηκε το 2005, αλλά αν ήταν θετική η απόφασή μας πάλι δεν θα 
ακυρωνόταν; Εγώ νομίζω ότι σήμερα πρέπει να πάρετε απόφαση είτε δόκιμη είτε αδόκιμη για να 
έχουμε τον άλλον μήνα αλλιώς θα μείνουμε ξεκρέμαστοι. 

Μιχαηλίδης: Σας άκουσα με προσοχή κε Παπαστεργίου και θέλω να σας ρωτήσω: έτσι 
όπως εισηγείται το θέμα η υπηρεσία, εάν ψηφίσουμε, είναι σύννομη η απόφασή μας ναι ή όχι; 

Γ. Παπαστεργίου: Όλες οι αποφάσεις που θα πάρετε έχουν το τεκμήριο νομιμότητας κάθε 
απόφασης που λαμβάνεται από όργανο που ασκεί εξουσία. Από εκεί και πέρα αν ακυρωθεί δεν 
έχουμε κανένα πρόβλημα γιατί μετά αναβιώνει ο μήνας όπου θα πάρουμε την απόφαση όπως θα 
μας υποδείξει ενδεχόμενα αν ακυρωθεί. Αν δεν ακυρωθεί από καμία Αρχή ή από κάποιο 
δικαστήριο είναι νομιμότατη η απόφαση, που αν ακυρωθεί θα είναι από Αρχή γιατί και η 
Περιφέρεια παίρνει δειγματοληπτικά ό,τι της αρέσει, αποφαίνεται πάντα την 29η μέρα ενώ 
εκκρεμεί επί μήνες η υπόθεση, αποφαίνεται Μάρτιο και κάνει απλά εδώ να έρθει το χαρτί δύο 
μήνες. 

Χατζηαθανασίου: Αν δεν ψηφίσουμε την πρόταση ποιες θα είναι οι συνέπειες; 
Γ. Παπαστεργίου: Θα μείνουν ξεκρέμαστοι οι εργαζόμενοι γιατί φτάσαμε και στο και πέντε 

τώρα. 
Πρόεδρος: Δευτερομιλίες. 
Σκουμπόπουλος: Αν και ο κ. Κάκαρης είναι μικρότερος από εμένα, θα δανειστώ μία πολύ 

ωραία φράση που είπε. Επειδή κι εγώ κε Κάκαρη δεν θέλω να πούνε οι εργαζόμενοι «ακόμη ένας 
πουλημένος» θέλω να μου πείτε ποιοι είναι οι 12 που έκαναν αιτήσεις και δεν ήρθαν εδώ. Κάποιος 
πρέπει να μας πει. Επειδή, τα τρία νομικά επιχειρήματα που είπα πάλι τα μαλλιοτράβηξε ο κ. 
Παπαστεργίου αλλά δεν κατάφερε εμένα τουλάχιστον να με πείσει δεν μπορώ να ψηφίσω. 
Προστέθηκε κι αυτό του κ. Κάκαρη που δεν το ήξερα. Ζητήσατε από τους εργαζόμενους να σας 
κάνουν αιτήσεις και ήρθαν στην αρχή τρεις και μετά ήρθαν άλλοι 113; Αυτό είπε ο κ. 
Παπαστεργίου, ότι ζητήθηκαν, στην αρχή έκαναν τρεις αιτήσεις αλλά μετά μετάνιωσαν οι άλλοι 
που είχαν κάνει δηλώσεις ότι δεν θέλουν και ξαναέκαναν άλλες δηλώσεις ότι θέλουν. Ποιοι είναι 
αυτοί οι 12; Κι επειδή δεν θέλω να με πουν κι εμένα πουλημένο κε Κάκαρη πείτε μου εσείς γιατί οι 
άλλοι φοβούνται να πούνε. Δεν μπορεί να παρθεί αυτή η απόφαση κε Πρόεδρε και για είναι για 
τρεις λόγους ευθέως παράνομη. Πρώτον δεν τηρείτε την οικονομοτεχνική μελέτη. Θα απευθυνθώ 
σε σας κε Παπαστεργίου για να πω ότι όταν ίδρυσε ο δήμος την Εληά το 1995 η οικονομοτεχνική 



μελέτη που είχε κάνει τότε ο οικονομολόγος κ. Μαρκοβίτης έλεγε 12 ή 17 εργαζόμενους αν δεν 
κάνω λάθος και αυτή η δημοτική επιχείρηση έπαιρνε 55 άτομα προσωπικό και κάθε χρόνο 
βούλιαζε. Οι οικονομοτεχνικές μελέτες γίνονται κε Παπαστεργίου για να εφαρμόζονται κι όχι άλλα 
να λέμε στις οικονομοτεχνικές μελέτες κι άλλα να κάνουμε, χώρια που τότε την είχε κάνει ο κ. 
Καμπούρης, κι αναφέρομαι ενώ βρίσκεται στο κρεβάτι του πόνου, ενώ έπρεπε να την είχε κάνει 
οικονομολόγος και τότε μου λέγατε άλλα λόγια αλλά δεν είχε δικαίωμα να κάνει οικονομοτεχνική 
μελέτη και βάλατε μετά τον κ. Δαούλα να υπογράψει την ίδια μελέτη και την φέρατε αφού πρώτα 
ακυρώθηκε η απόφαση. ΄Η θα συνεννοούμεθα εδώ μέσα και θα πείθει ο ένας τον άλλον με τα 
επιχειρήματα ή άμα είναι να λέω εγώ κι εσείς να ψηφίζετε, όπως λέει ο κ. Κάκαρης ότι θέλει να 
έχει ήσυχη την συνείδησή του και να κοιτάζει τους εργαζόμενους στα μάτια αλλά θα την ψηφίσει 
την απόφαση. Γιατί κε Κάκαρη θα ψηφίσεις την απόφαση αφού θέλεις να κοιμάσαι ήσυχος; ΄Η και 
τους 12 θα τους πάνε εκεί που πρέπει να τους πάνε ή κανέναν. Αλλά ποιο όργανο θα εισηγηθεί; 
Ξέρουμε εμείς ποιοι είναι οι απαραίτητοι αυτή τη στιγμή στη ΔΕΤΟΠΟΚΑ; Ποιος ξέρει από εδώ 
μέσα; Το διοικητικό συμβούλιο που ορίσαμε, το οποίο έπρεπε να φέρει εισήγηση εδώ και να πει με 
βάση την οικονομοτεχνική μελέτη αυτές τις ειδικότητες, αυτοί τις έχουν κι αυτοί μένουν. Κι όχι να 
κάνουμε τα κέφια του καθενός, τους κουμπάρους και τις κουμπάρες θα τους πάρουμε και θα τους 
πάμε εκεί που θέλουν και τους άλλους δεν θα τους πάμε. Όχι γιατί ο ένας παίρνει μεγάλο μισθό 
στην επιχείρηση, δεν θέλει να πάει στον Δήμο και τον πάμε στον Δ.Α.Ο. για να πάρει τα πολλά 
χρήματα. Μπορεί εδώ εμείς του χρόνου να αποφασίσουμε ότι καταργείται ο Δ.Α.Ο. για τον 
οποιονδήποτε λόγο ή η επόμενη δημοτική αρχή. Αλλά ο ίδιος του πρέπει να προστατεύσει τα 
συμφέροντά του κι όχι να του πω εγώ ποια είναι κι αναφέρομαι στους δύο συγκεκριμένους που 
τους πάνε εκεί και δεν ξέρω αν πάνε με τη θέλησή τους ή τους εξαναγκάσατε. Ποιος θα μας 
απαντήσει σ΄ αυτά τα ερωτήματα; Το διοικητικό συμβούλιο, αυτό που ορίσατε, παρανόμως για 
μένα, στην προηγούμενη συνεδρίαση. Αλλά φωνή βοώντος εν τη ερήμω εν τη πόλη ταύτη. Εγώ τα 
λέω εγώ τα ακούω, κανένας δεν τα γράφει. 

Κάκαρης: Δεν μου αρέσει να μου βάζουν στο στόμα μου λόγια τα οποία δεν έχω πει. Δεν 
αναφέρθηκα σε καμία κα Χιονίδου κι αυτό ήταν κατανοητό. Είπα και κάποιες λεπτομέρειες σε 
σχέση με τη συγχώνευση και με όλα αυτά που συνέβησαν τελευταία ακριβώς για να μην 
παρεξηγηθώ και να μην παρερμηνευθώ ότι υπονοώ κάποια συγκεκριμένα άτομα, κάποια 
συγκεκριμένα ονόματα. Όπως επίσης μου κάνει εντύπωση αυτή η τακτική του κ. Παπαστεργίου 
που είναι και νομικός να τα απλοποιεί τόσο πολύ τα πράγματα ότι δηλ. τακτοποιήθηκαν ή γιατί δεν 
τακτοποιήθηκαν οι 12. Είπα εγώ τέτοιο πράγμα; Εγώ μίλησα ηθικά, ότι έπρεπε να πάρουν μία 
απάντηση στην αίτηση που έκαναν. Οφείλαμε να τους δώσουμε μία απάντηση. Κάποιοι με 
ρωτούσαν αν σήμερα εδώ στο Δ.Σ. θα πούμε τα ονόματά τους, αν θα τα αναφέρουμε, αν θα 
περάσουν σήμερα. Και λέω αν είναι δυνατόν να μην τους ενημέρωσε κάποιος για το τι γίνεται. Για 
το ποιοι έκαναν αιτήσεις δεν θα απαντήσω εγώ αφού άλλωστε δεν είμαι εγώ πρόεδρος, δεν ήρθαν 
σ΄ εμένα οι αιτήσεις. Μπορεί ενδεικτικά να σας πω αλλά θεσμικά δεν μπορώ. Δεν είπα όμως κε 
Σκουμπόπουλε ότι ζητήθηκαν από τον Δήμο. Είπα ότι έκαναν αιτήσεις οι 12. Εξάλλου έθεσα και τα 
ερωτήματα, αν δηλ. έπρεπε να κάνουν κάτι τέτοιο, ποια η διαδικασία κ.λ.π.  Και το πρέπει να τους 
πάμε, και πρέπει, και ποιοι ήταν ξεκάθαρο κι αν θέλετε και από την οικονομοτεχνική μελέτη και 
δεν θέλω να μπω σ΄ αυτή τη διαδικασία ακριβώς γιατί δεν θέλω να υπονοηθεί τίποτα. 

Μαυροκεφαλίδης: Επιτρέψτε μου να κάνω μία επισήμανση κι ένα σχόλιο σ΄ αυτά που 
ακούστηκαν. Οι ενστάσεις που διατυπώνουν ο κ. Σκουμπόπουλος και ο κ. Κάκαρης έπρεπε να 
εκδηλωθούν όταν είχε κατατεθεί στο δημοτικό συμβούλιο η οικονομοτεχνική μελέτη βιωσιμότητας 
γιατί, όπως κατατέθηκε, δεν υπήρξε παρατήρηση και ως προς το πλεονάζον προσωπικό και ως προς 
τις ειδικότητες και ως προς τα πρόσωπα. Δεκαπέντε άτομα τότε είχαμε αποδεχθεί, ψηφίζοντας την 
μελέτη αυτή. Αυτό που ζητάει η Δήμαρχος είναι μία απόκλιση. ΄Η γίνεται αποδεκτή ως προς ένα 
πρόσωπο το οποίο δεν προβλέφθηκε στην οικονομοτεχνική μελέτη ή δεν γίνεται αποδεκτή. Πολύ 
καθυστερημένα λοιπόν κε Σκουμπόπουλε και κε Κάκαρη διατυπώνετε τις ενστάσεις σας ως προς τα 
πρόσωπα, ως προς τον αριθμό και ως προς τις ειδικότητες. Είχαμε αποφασίσει ότι οι νεκροκομιστές 
και οι μαρκαδόροι δεν έχουν συναφές αντικείμενο ειδικότητας με την κοινωφελή επιχείρηση κι 
έπρεπε να μεταφερθούν στον δήμο. Το μόνο λοιπόν που έχουμε να συμφωνήσουμε ή να 



διαφωνήσουμε είναι μ’ αυτή την απόκλιση που ζητάει η Δήμαρχος. Τίποτα παραπάνω και τίποτα 
λιγότερο. 

Χατζηαθανασίου: Καταρχήν να διευκρινίσουμε ότι ο κ. Καμπούρης δεν είναι σε κρίσιμη 
κατάσταση όπως αναφέρετε, είναι άρρωστος στο νοσοκομείο, θα γίνει καλά και θα τον έχουμε 
κοντά μας. Για μένα δεν είναι τόσο νομικό το θέμα κε Παπαστεργίου και δεν με αφορά, αλλά με 
αφορά η κατοχύρωση μιας θεσμικής λειτουργίας. Ποια είναι αυτή; Υπάρχει ένα διοικητικό 
συμβούλιο. Γιατί το ψηφίσαμε; Τι θέση έχει αυτό το δ.σ.; Και στο κάτω-κάτω της γραφής, κι εγώ 
να ήμουν δήμαρχος θα ήθελα να κατοχυρωθώ πίσω από μία απόφαση διοικητικού συμβουλίου γιατί 
θα αισθανόμουν πιο ασφαλής. Δεν θα αναλάμβανα την προσωπική ευθύνη της μεταφοράς 
προσωπικού. Το διοικητικό συμβούλιο λοιπόν σαν συλλογική έκφραση έχω την αίσθηση ότι θα 
μπορούσε να πάρει μία απόφαση χωρίς τα λάθη μιας προσωπικής θέσης και απόφασης η οποία 
πάντα ενέχει τον κίνδυνο του υποκειμενισμού, του μεγαλύτερου υποκειμενισμού και του 
μεγαλύτερου λάθους. Μ’ αυτή τη λογική λοιπόν δεν μιλάω νομικά και ποσώς μ’ ενδιαφέρει αν η 
υπουργική απόφαση ισχύει, η εγκύκλιος ισχύει ή ο νόμος είναι πάνω από την υπουργική εγκύκλιο. 
Μ’ ενδιαφέρει η θεσμική λειτουργία περισσότερο από κάθε τι άλλο και σ΄ αυτό στέκομαι. 

Δήμαρχος: Σας είπα κι έγινα σαφής ότι έγινε κάλεσμα για σύγκληση του διοικητικού 
συμβουλίου του Πάσχα, απουσίαζαν κάποιοι άνθρωποι και δεν έγινε το συμβούλιο. Μετά κάθισαν 
οι δύο διευθυντές κι έκαναν αυτή την εισήγηση που έχετε στα χέρια σας για να μπει στο δημοτικό 
συμβούλιο. Βεβαίως επιθυμούσα αγαπητέ Τηλέμαχε να συγκληθεί το δ.σ. αλλά οι ημερομηνίες δεν 
περιμένουν πότε θα ευαρεστηθούμε να πάμε στο δ.σ.. Όσον αφορά την προσθήκη εργαζομένων, 
είπατε ότι απολύουμε – προσθέτουμε, απολύουμε βέβαια βάσει της απόφασης 263 του δημοτικού 
συμβουλίου αλλά μακάρι ποτέ να μη φτάσουμε εκεί. Τώρα δεν προσθέτουμε άτομο στην ΚΕΠΑ 
αλλά την παίρνουμε στον δήμο την κα Χιονίδου. Επίσης θέλω να πω για να διευκρινιστεί γιατί 
πολύς λόγος γίνεται εδώ πέρα, ότι οι εργαζόμενοι είχαν καταρχήν υπογράψει όλοι γιατί αυτός ήταν 
ο όρος για να προχωρήσει η διαδικασία, εμφανίστηκαν μόνον τρεις που ήθελαν κάποιες 
μετακινήσεις κι εκ των υστέρων κι αφού φτάσαμε τώρα στο  παρά ένα λεπτό εμφανίστηκαν 12 
αιτήσεις ανθρώπων που είναι απολύτως απαραίτητοι εκεί που εργάζονται. Δεν είναι απαραίτητος, 
ως οικονομικός διευθυντής, ο κ. Ταρατσίδης στην καινούργια επιχείρηση; Θα κάνουμε καινούργια 
πρόσληψη και θα τον πάρουμε στον δήμο όπου η οικονομική υπηρεσία είναι γεμάτη από άτομα; 
Δεν είναι απαραίτητος ο κ. Στεφανόπουλος που είναι απολύτως εξειδικευμένος στα φώτα και κάνει 
καταπληκτικές σκηνογραφικές δουλειές και χαιρόμαστε που οι δουλειές του πάνε στο πανελλήνιο 
και θα ερχόταν στον δήμο για να κάνει τι, να ζωγραφίζει τα ντουβάρια ή να βάφει απ΄ έξω το 
δημαρχείο; Η κα Κότσαλου που έχει την ευθύνη της δημοτικής βιβλιοθήκης; Να κλείσουμε την 
δημοτική βιβλιοθήκη για να έρθει η Βούλα εδώ; Συζητήσαμε μαζί τρεις ώρες γιατί ήταν η μόνη που 
επέμενε κιόλας αλλά το κατάλαβε. ΄Η ο Παναγιώτης Πελαλίδης που γι’ αυτό τον σκοπό, για να 
λειτουργήσει τα μηχανήματα του Χώρου Τεχνών ήρθε από την Αθήνα ως ειδικός στα φώτα, στα 
ηλεκτρολογικά και στις κονσόλες και ο οποίος προσφάτως μονιμοποιήθηκε; ΄Η ο ηλεκτρολόγος 
που με ΑΣΕΠ προσελήφθη προ δύο μηνών εκεί για συγκεκριμένη δουλειά; Γιατί εκεί χρειάζεται 
εξειδικευμένο προσωπικό. Εάν έκανε αίτηση η κα Μυλωνά που είναι στη γραμματεία βεβαίως θα 
μας απασχολούσε το θέμα αλλά μιλάμε για εξειδικευμένο προσωπικό που είναι για πολύ 
συγκεκριμένη δουλειά εκεί και το ξέρει ο κ. Κάκαρης καθώς και όλοι μας. Τα πράγματα είναι 
απολύτως ξεκαθαρισμένα και μην υπεκφεύγουμε. ΄Η αποφασίζουμε ή αφήνουμε τον κόσμο στον 
αέρα και παίρνουμε τις ευθύνες μας. 

Σακαλής: Μετά και τις τοποθετήσεις των συναδέλφων, τα ερωτήματα και τους 
προβληματισμούς που τέθηκαν αλλά και τις απαντήσεις που δεν δόθηκαν δικαιωνόμαστε για άλλη 
μία φορά για την επιφύλαξη που είχαμε εκφράσει όταν συζητείτο το θέμα της ΚΕΠΑ. Υπάρχουν 
μερικά ζητήματα όσο κι αν θέλετε να μην το παραδέχεστε, τα έχει αναφέρει ο κ. Σκουμπόπουλος, 
για τη μεταφορά του προσωπικού σε νομικά πρόσωπα και στον Δήμο, ότι έπρεπε να συνεδριάσει το 
διοικητικό συμβούλιο κι επίσης για τη μελέτη βιωσιμότητας. Μετά από αυτά δεν μπορούμε εμείς 
να ψηφίσουμε τη μεταφορά προσωπικού, έτσι όπως έρχεται. Σήμερα μάθαμε ότι πρόεδρος στην 
καινούργια επιχείρηση ανέλαβε ο κ. Μαυροκεφαλίδης, τον οποίο ευχόμαστε καλή επιτυχία από τον 



οποίο περιμέναμε να έχει περισσότερο λόγο και άποψη για το συγκεκριμένο θέμα. Από εκεί και 
πέρα δεν πειστήκαμε για όλα αυτά και εμμένουμε στην απόφασή μας. 

Πρόεδρος: Τριτομιλίες. 
Σκουμπόπουλος: Μία μικρή απάντηση στον κ. Μαυροκεφαλίδη. Εμείς διαφωνήσαμε με τη 

συγχώνευση των επιχειρήσεων, αυτών των ανόμοιων, και γι’ αυτό έκανα και την ένσταση τότε 
στην Περιφέρεια, διαφωνήσαμε και για την οικονομοτεχνική μελέτη και θα σας θυμίσω πως όταν 
συζητούσαμε είπα να τακτοποιήσουμε και το προσωπικό του Ωδείου, τους καθηγητές, και τότε 
θυμηθήκατε παραγράφους, νόμους και τέτοια κι εγώ δεσμεύτηκα, πως αν κέρδιζα τις εκλογές, μ΄ 
αυτό τον τρόπο, στη συγχώνευση των επιχειρήσεων, θα τους έβαζα, τουλάχιστον αυτούς που είχαν 
μακροχρόνιες επαναλαμβανόμενες συμβάσεις. Και είναι άδικο που δεν τους τακτοποιούμε και 
αυτούς, τουλάχιστον αυτούς που από την αρχή ήταν στη ΔΕΤΟΠΟΚΑ. Σας θυμίζω λοιπόν ότι και 
στη συγχώνευση διαφωνήσαμε γιατί ήταν ανόμοιες, και στην οικονομοτεχνική μελέτη το 
επισημάναμε γιατί δεν ήταν όλες οι ειδικότητες. Τώρα μας είπε η κα Δήμαρχος για τα άτομα και 
βέβαια ο ηλεκτρολόγος χρειάζεται, ο φωτιστής χρειάζεται στη ΔΕΤΟΠΟΚΑ κι εμείς δεν θα λέγαμε 
τίποτα. Αλλά δεν μπορεί από τα αριστερά ν’ ακούμε ότι ζητήθηκαν αιτήσεις και δεν υπέβαλαν και 
από τα δεξιά ν’ ακούμε ότι δεν ζητήθηκαν, ή τους υποχρεώσατε σε δηλώσεις, ή δεν ξέρω τι τους 
κάνατε, άλλους τους δείξατε τον δρόμο για τον Δ.Α.Ο. γιατί χαλούσε την παρέα εκεί μέσα κ.λ.π. 
Αυτές είναι οι αλήθειες και όχι ότι δεν συνεδρίασε το διοικητικό συμβούλιο. Και συνεδριάσατε, και 
μαλλιοτραβηχτήκατε και διαφωνήσατε γι’ αυτά που λέω εγώ. Δεν τα λέτε όμως και σας καλύπτει η 
Δήμαρχος λέγοντας ότι λείπατε ο ένας στη Σάμο και ο άλλος στην Ικαρία. Αλλά δεν είναι έτσι. Από 
τότε που λείπατε μέχρι τώρα ήταν 15 μέρες και μπορούσατε να συνεδριάσετε και να φέρετε 
τεκμηριωμένη εισήγηση του διοικητικού συμβουλίου για να έχετε την ευθύνη. Και μην  πετάτε το 
μπαλάκι εδώ για να μπορώ κι εγώ που δεν είμαι πουλημένος και ο κ. Κάκαρης να κοιτάμε όλους 
τους εργαζόμενους στα μάτια. 

Κάκαρης: Το ότι αναφέρθηκα σε μένα ότι δεν είμαι πουλημένος δεν σημαίνει ότι εννοούσα 
πως οι άλλοι είναι. Είναι ξεκάθαρο και δεν θέλω να γίνονται παρεξηγήσεις. Νομίζω ότι κάτι δεν 
πάει καλά εδώ αν και νομίζω ότι τα λέω απλά και είμαι κατανοητός. Προφανώς κάποιοι δεν έχουν 
καταλάβει το πνεύμα που μίλησα. Στην απάντηση του προέδρου της ΚΕΠΑ δεν μπορώ να 
καταλάβω τι σχέση έχει αυτό που είπα εγώ με την αναφορά που έκανε στην οικονομοτεχνική 
μελέτη που ψηφίσαμε στο δημοτικό συμβούλιο. Εγώ αναφέρθηκα στις αιτήσεις που έκαναν αυτοί 
οι 12 υπάλληλοι, τις οποίες έδωσαν στον πρόεδρο κι αν θέλετε δεν τους εξηγήσαμε το λάθος τους. 
Το αν είναι απαραίτητοι ή όχι εγώ το γνωρίζω πάρα πολύ καλά όπως ξέρουν κι αυτοί πόσο 
απαραίτητοι είναι. Τώρα όμως δεν αισθάνονται έτσι κι έχουν πολύ διαφορετικά συναισθήματα. 
Έχω την αίσθηση πάντως πως η κα Μυλωνά έχει κάνει αίτηση, γιατί αναφέρθηκε το όνομά της. 
Εάν θέλω ή όχι να μείνουν στον αέρα οι εργαζόμενοι, εγώ έτσι ξεκίνησα την πρωτομιλία μου και 
είπα ότι προφανώς αυτός ήταν ο στόχος μας και είπα και συγχαρητήρια και στη Δήμαρχο και στους 
συνεργάτες που κινήθηκαν προς αυτή την κατεύθυνση γιατί αυτός ήταν ο πρωταρχικός στόχος. Δεν 
ξέρω αλλά αν λες τα πράγματα με το όνομά τους ή κάνεις καλοπροαίρετη κριτική γίνεσαι 
δυσάρεστος. Θα συμφωνήσω με τον πρόεδρος ότι όντως τα πράγματα ήταν πάρα πολύ απλά κι 
εμείς τα κάναμε δυστυχώς πάρα πολύ πολύπλοκα. 

Χατζηαθανασίου: Ο κ. Παπαστεργίου κατάφερε να μας βάλει το μαχαίρι στο λαιμό. Δηλαδή 
ή ψηφίζουμε ή οι ξεκρέμαστοι εργαζόμενοι γίνονται κρεμασμένοι. Ενδεχομένως και το λέω με 
πλήρη συναίσθηση της θέσης και της ευθύνης να είναι η τελευταία φορά που κάνω τον συμβιβασμό 
να ψηφίσω μία απόφαση που δεν υπακούει σε θεσμικές λειτουργίες. Αν πάλι παρακαμφθεί 
διοικητικό συμβούλιο το δηλώνω εκ των προτέρων ότι θα πάρω αρνητική θέση και δεν θα 
ξαναψηφίσω απόφαση έχουσα σχέση με τέτοιου είδους λειτουργίες. Καταφέρατε να μας βάλετε το 
μαχαίρι στο λαιμό με το ότι θα μείνουν ξεκρέμαστοι οι εργαζόμενοι. Κι ασφαλώς πρέπει 
ταυτόχρονα να έχουμε και την ευαισθησία αυτή, όμως και γιαυτό το σημείο, ότι φτάσαμε στο 
δώδεκα παρά πέντε και να λέμε πάρτε απόφαση γιατί θα μείνουν ξεκρέμαστοι η ευθύνη είναι δική 
μας και κανενός άλλου. Το ότι δεν λειτούργησε το διοικητικό συμβούλιο και φτάσαμε να λέμε ή 
ψηφίζουμε ή κρεμάμε τους εργαζόμενους αυτό είναι μία τεράστια δική μας ευθύνη και θα πρέπει 
να κάνουμε την αυτοκριτική μας να την αναλάβουμε αυτή την ευθύνη. Αν αληθεύει όντως όλο 



αυτό το παρασκήνιο που ακούγεται τότε πρέπει να σηκωθούμε να φύγουμε. Κι αυτό το παρασκήνιο 
οφείλουμε να το ξεσκεπάζουμε, οφείλουμε να το αποκαλύπτουμε και να το βάζουμε στη θέση του. 
Δεν μπορεί να κουκουλώνεται όποιο παρασκήνιο κι αν είναι. Κα Δήμαρχε εγώ ειλικρινά το λέω, 
για τελευταία φορά θα κάνω έναν συμβιβασμό για χάρη των εργαζομένων να ψηφίσω την απόφαση 
αλλά πραγματικά έχοντας αυτό το κενό μέσα μου ότι πράττω έξω από την επιθυμία μου να 
συμμορφώνονται προς τις θετικές λειτουργίες. 

Σακαλής: Για τρίτη φορά θα το πω ότι δεν πήρα απάντηση αν και πότε ορίστηκε διευθυντής 
ΚΕΠΑ ο κ. Καμπούρης. 

Μαυροκεφαλίδης: Δεν έχει νόημα να παίζουμε το παιχνίδι των εντυπώσεων. Εάν, εν τη 
ρύμη του λόγου του, είπε κάποιος «διευθυντής» δεν είναι λόγος για να πάρουμε του πάρουμε το 
κεφάλι. 

Πρόεδρος: Νομίζω κε Σακαλή  πως στην αρχή είχα πει εγώ «διευθυντής ΔΗΠΕΘΕ», 
διορθώθηκε ως ΔΕΤΟΠΟΚΑ και νομίζω ότι έμεινε εκεί. Αν λέχθηκε κάτι άλλο θα έγινε εκ 
παραδρομής. 

Δήμαρχος: Μία λέξη μόνο γιατί αυτό το πράγμα σέρνεται και πρέπει να σταματήσει. 
Γνωρίζει καλύτερα από τον καθένα ο κ. Σκουμπόπουλος ότι αυτοί οι άνθρωποι που περνάνε σ΄ 
αυτή τη διαδικασία είναι όσοι ήταν αορίστου χρόνου μέχρι τις 31.12.2005. Επίσης ξέρει πάρα πολύ 
καλά ότι οι καθηγητές του ωδείου, γιατί έχω βαρεθεί σήμερα ν΄ ακούω λαϊκισμούς….. 

Σκουμπόπουλος: Είναι λαϊκισμός ότι εργαζόμενος στον δήμο που του κάναμε 
επαναλαμβανόμενες συμβάσεις κέρδισε το δικαστήριο και θα τον κάνετε αορίστου χρόνου; 
Ομολογήστε το. 

Δήμαρχος: Αναφέρεστε στον κ. Τουπεκτσή; 
Σκουμπόπουλος: Σε ποιόν αναφέρομαι; Κέρδισε ή δεν κέρδισε το δικαστήριο; Γιατί λαϊκίζω 

εγώ; Λέω ότι οι καθηγητές του Ωδείου με επαναλαμβανόμενες συμβάσεις αν πήγαιναν στο 
δικαστήριο θα κέρδιζαν; Αυτή είναι η αλήθεια. 

Δήμαρχος: Ρωτήστε πρώτα. Πρώτον άλλοι πέντε έχασαν κι αναφέρεστε στον έναν όπου 
ξέρετε ότι είναι υποχρεωμένος ο δήμος να ασκήσει έφεση πάλι. Νομίζω ότι πήρε τον κατήφορο 
σήμερα και λυπάμαι πραγματικά. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της Δημάρχου για τη μεταφορά του 
προσωπικού; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 15 σύμβουλοι: 
Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Τ. Χατζηαθανασίου, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Παυλίδης, Π. 
Τσαπαρόπουλος, Σ. Μηλιόπουλος, Ν. Μωυσιάδης, Α. Τσιάρας, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, Κ. Συμεωνίδης, Μ. Τρανίδης, Α. Παπαστεργίου, Γ. Κάκαρης. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 3 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Μ. Σακαλής, Ε. Γουναράς. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 7-5-2008 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου.  
2.- Την αριθ. 125/2008 απόφασή του, με την οποία εγκρίθηκε η συγχώνευση των παραπάνω 
δημοτικών επιχειρήσεων και σύσταση νέας δημοτικής κοινωφελούς επιχείρησης, με την επωνυμία 
Κοινωφελής Επιχείρηση Πολλαπλής Ανάπτυξης» Δήμου Βέροιας (Κ.Ε.Π.Α.). 
3.- Την αριθ. 2190/17-3-2008 απόφαση του Γ.Γ.Π.Κ.Μ., με την οποία εγκρίθηκε η παραπάνω 
απόφαση του Δ.Σ. και δημοσιεύθηκε στο Φ.Ε.Κ. 608/Β΄/9-4-2008, καθώς και την αριθ. 3262/16-4-
2008 διορθωτική αυτής, που δημοσιεύθηκε στο ΦΕΚ 670/Β΄/16-4-2008. 
4.- Τη σχετική οικονομοτεχνική μελέτη βιωσιμότητας της Κ.Ε.Π.Α., με την οποία προσδιορίσθηκε 
το πλεονάζον προσωπικό της. 
5.- Ότι το πλεονάζον προσωπικό της Κ.Ε.Π.Α. απασχολούνταν στις συγχωνευθείσες δημοτικές 
επιχειρήσεις με σχέση εργασίας αορίστου χρόνου μέχρι τις 31-12-2005, όπως προκύπτει από τις 
σχετικές συμβάσεις εργασίας του. 
6.- Τις διατάξεις των παρ. 3,4 και 5 του άρθρου 269 του ν. 3463/06 (Κ.Δ.Κ.). 



7.- Τη με αριθ. 16/10819/22-2-2007 εγκύκλιο του ΥΠ.ΕΣ.,  σύμφωνα με την οποία το πλεονάζον 
προσωπικό της Κ.Ε.Π.Α. μπορεί να μεταφερθεί στο Δήμο Βέροιας, τα Νομικά του Πρόσωπα και 
τις Επιχειρήσεις του. 
8.- Τη με αρ. 4292/12-5-2008 βεβαίωση του Δ/ντή Οικονομικού του Δήμου, σύμφωνα με την οποία 
έχει εξασφαλισθεί πίστωση συνολικού ποσού 150.000,00 € για την κάλυψη της δαπάνης 
μισθοδοσίας του παραπάνω προσωπικού της Κ.Ε.Π.Α. που μεταφέρεται στον Δήμο. 
9.- Τη με αρ. 371/8-5-2008 βεβαίωση του Προέδρου του Νομικού προσώπου «Βρεφονηπιακοί και 
Παιδικοί Σταθμοί Δήμου Βέροιας», σύμφωνα με την οποία έχει εξασφαλισθεί πίστωση συνολικού 
ποσού 20.000,00 € για την κάλυψη της δαπάνης μισθοδοσίας του παραπάνω προσωπικού της 
Κ.Ε.Π.Α. που μεταφέρεται στο Νομικό Πρόσωπο του Δήμου. 
10.- Τη με αρ. 218/8-5-2008 βεβαίωση του Προέδρου της Δημοτικής Επιχείρησης «Δημοτικός 
Αθλητικός Οργανισμός Βέροιας», σύμφωνα με την οποία έχει εξασφαλισθεί πίστωση συνολικού 
ποσού 40.000,00 € για την κάλυψη της δαπάνης μισθοδοσίας του παραπάνω προσωπικού της 
Κ.Ε.Π.Α. που μεταφέρεται στη Δημοτική Επιχείρηση. 
11.-  Τις απόψεις και προτάσεις της Δημάρχου και των δημ. συμβούλων, όπως αυτές αναπτύχθηκαν 
στη συζήτηση του παρόντος θέματος.   
12.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

1. Α) Εγκρίνει τη μεταφορά πλεονάζοντος προσωπικού της συσταθείσας Κοινωφελούς 
Επιχείρησης Πολλαπλής Ανάπτυξης στο Δήμο Βέροιας (και συγκεκριμένα των εξής 
εργαζομένων):   
1. Στολτίδου Ιωάννα  
2. Αξιώτης Δημήτριος 
3. Ασικίδης Μιχαήλ 
4. Δομανόπουλος Ευάγγελος 
5. Ζησιόπουλος Βασίλειος 
6. Μοτσιόπουλος Αθανάσιος 
7. Ανδρεάδης Χαράλαμπος 
8. Ζήσης Θεόδωρος 
9. Παυλίδης Αλέξανδρος 
10. Σιδηράς Στέργιος 
11. Παπαδοπούλου Κρυσταλλία 
12. Χιονίδου Σοφία 

 

Β) Εγκρίνει τη μεταφορά πλεονάζοντος προσωπικού της συσταθείσας Κοινωφελούς 
Επιχείρησης Πολλαπλής Ανάπτυξης στο Νομικό Πρόσωπο του Δήμου Βέροιας «Βρεφονηπιακοί 
και Παιδικοί Σταθμοί Δήμου Βέροιας» (και συγκεκριμένα των εξής εργαζομένων) :  
1. Δινάλη – Αθανασιάδου Χρυσούλα 
2. Βρούσιας Πέτρος 

 

Γ) Εγκρίνει τη μεταφορά πλεονάζοντος προσωπικού της συσταθείσας Κοινωφελούς 
Επιχείρησης Πολλαπλής Ανάπτυξης στην Επιχείρηση του Δήμου Βέροιας «Δημοτικός 
Αθλητικός Οργανισμός» (και συγκεκριμένα των εξής εργαζομένων) :  
1. Παντερμαράκης Ιωάννης 
2. Σαμαρά Μιράντα 

 

Δ) Εγκρίνει τη σύσταση στο Δήμο Βέροιας προσωρινών προσωποπαγών θέσεων εργασίας 
ιδιωτικού δικαίου αορίστου χρόνου, στις οποίες θα υπηρετήσει το ανωτέρω προσωπικό 
(αντίστοιχης ή παρεμφερούς ειδικότητας), ως εξής :  
 

Α/Α Ονοματεπώνυμο Όνομα 
Πατρός 

Τίτλος 
Σπουδών 

Συνιστώμενη 
Προσωποπαγής Θέση 

1.  Ανδρεάδης Χαράλαμπος Δημήτριος Απολυτήριο 6ξίου 
Γυμνασίου 

Ι.Δ.Α.Χ. Διοικητικού 
(επιπέδου ΔΕ) 

2.  Αξιώτης Δημήτριος Κωνσταντίνος Απολυτήριο  
6ξίου Γυμνασίου 

Ι.Δ.Α.Χ. Διοικητικού 
(επιπέδου ΔΕ) 



3.  Ασικίδης Μιχαήλ Γεώργιος Απολυτήριο Λυκείου Ι.Δ.Α.Χ. Διοικητικού 
(επιπέδου ΔΕ) 

4.  Δομανόπουλος Ευάγγελος Αθανάσιος Απολυτήριο  
6ξίου Γυμνασίου 

Ι.Δ.Α.Χ. Διοικητικού 
(επιπέδου ΔΕ) 

5.  Παπαδοπούλου Κρυσταλλία Αντώνιος Απολυτήριο 6ξίου 
Γυμνασίου 

Ι.Δ.Α.Χ. Διοικητικού 
(επιπέδου ΔΕ) 

6.  Στολτίδου Ιωάννα Νικόλαος Απολυτήριο Λυκείου Ι.Δ.Α.Χ. Διοικητικού 
(επιπέδου ΔΕ) 

7.  Χιονίδου Σοφία Δημήτριος Απολυτήριο Λυκείου Ι.Δ.Α.Χ. Διοικητικού 
(επιπέδου ΔΕ) 

8.  Ζήσης Θεόδωρος Γεώργιος Ενδεικτικό Γ’ 
Δημοτικού 

Ι.Δ.Α.Χ. Εργατών Κήπων –  
 Καθαριότητας (επιπέδου ΥΕ) 

9.  Ζησιόπουλος Βασίλειος Ευθύμιος Ενδεικτικό  
Δ’ Γυμνασίου 

Ι.Δ.Α.Χ. Εργατών Κήπων –  
 Καθαριότητας (επιπέδου ΥΕ) 

10.  Μοτσιόπουλος Αθανάσιος Αντώνιος Απολυτήριο 
Δημοτικού 

Ι.Δ.Α.Χ. Εργατών Κήπων –  
 Καθαριότητας (επιπέδου ΥΕ) 

11.  Παυλίδης Αλέξανδρος Γεώργιος Απολυτήριο 
Δημοτικού 

Ι.Δ.Α.Χ. Εργατών Κήπων –  
 Καθαριότητας (επιπέδου ΥΕ) 

12.  Σιδηράς Στέργιος Πέτρος Απολυτήριο 
Δημοτικού 

Ι.Δ.Α.Χ. Εργατών Κήπων –  
 Καθαριότητας (επιπέδου ΥΕ) 

Ε) Εγκρίνει τη σύσταση στο Νομικό Πρόσωπο του Δήμου Βέροιας «Βρεφονηπιακοί και 
Παιδικοί Σταθμοί Δήμου Βέροιας» προσωρινών προσωποπαγών θέσεων εργασίας ιδιωτικού 
δικαίου, στις οποίες θα υπηρετήσει το ανωτέρω προσωπικό (αντίστοιχης ή παρεμφερούς 
ειδικότητας), ως εξής :  
 

Α/Α Ονοματεπώνυμο Όνομα 
Πατρός 

Τίτλος 
Σπουδών 

Συνιστώμενη 
Προσωποπαγής Θέση 

1.  Δινάλη – Αθανασιάδου Χρυσούλα Χαράλαμπος Απολυτήριο 
Δημοτικού 

Ι.Δ.Α.Χ. Καθαριστριών  
(επιπέδου ΥΕ) 

2.  Βρούσιας Πέτρος Αντώνιος Απολυτήριο 
Λυκείου 

Ι.Δ.Α.Χ. Μαγείρων 
(επιπέδου ΔΕ) 

 
 

ΣΤ) Εγκρίνει τη σύσταση στην Επιχείρηση του Δήμου Βέροιας «Δημοτικός Αθλητικός 
Οργανισμός» προσωρινών προσωποπαγών θέσεων εργασίας ιδιωτικού δικαίου, στις οποίες θα 
υπηρετήσει το ανωτέρω προσωπικό (αντίστοιχης ή παρεμφερούς ειδικότητας), ως εξής :  
 

Α/Α Ονοματεπώνυμο Όνομα 
Πατρός 

Τίτλος 
Σπουδών 

Συνιστώμενη 
Προσωποπαγής Θέση 

1.  Παντερμαράκης Ιωάννης Εμμανουήλ Πτυχίο 
Χημικών 

Ι.Δ.Α.Χ. Διοικητικού  
(επιπέδου ΠΕ) 

2.  Σαμαρά Μιράντα Δημήτριος Ενδεικτικό  
Γ’ Γυμνασίου 

Ι.Δ.Α.Χ. Διοικητικού 
(επιπέδου ΔΕ) 

 
2. Η πράξη κατάταξης σε προσωρινές προσωποπαγείς θέσεις εκδίδεται από το αρμόδιο προς 
διορισμό όργανο (ήτοι από τη Δήμαρχο Βέροιας για το προσωπικό που μεταφέρεται στο Δήμο 
Βέροιας, από τον Πρόεδρο του Νομικού Προσώπου «Βρεφονηπιακοί και Παιδικοί Σταθμοί Δήμου 
Βέροιας» για το προσωπικό που μεταφέρεται στο Ν.Π. και από τον Πρόεδρο της Δημοτικής 
Επιχείρησης «Δημοτικός Αθλητικός Οργανισμός για το προσωπικό που μεταφέρεται στην Επιχείρηση) 
και δημοσιεύεται στην Εφημερίδα της Κυβερνήσεως. 
 
3. Από τις διατάξεις της απόφασης αυτής προκαλείται δαπάνη : 
α. Σε βάρος του προϋπολογισμού του Δήμου Βέροιας ύψους 150.000,00 € περίπου για το τρέχον 
έτος και ανάλογη για τα επόμενα έτη. 
β. Σε βάρος του προϋπολογισμού του Νομικού προσώπου «Βρεφονηπιακοί και Παιδικοί Σταθμοί 
Δήμου Βέροιας» ύψους 20.000,00 € περίπου για το τρέχον έτος και ανάλογη για τα επόμενα έτη. 
γ. Σε βάρος του προϋπολογισμού της Δημοτικής Επιχείρησης «Δημοτικός Αθλητικός Οργανισμός 
Βέροιας» ύψους 40.000,00 € περίπου για το τρέχον έτος και ανάλογη για τα επόμενα έτη. 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  256 / 2008 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε 
το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Ε. Σοφιανίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Μ. Σακαλής 
 Ν. Μωυσιάδης Ε. Γουναράς 
 Α. Δελαβερίδης Ι. Καλαϊτζίδης 
 Α.  Τσιάρας   

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος   
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Συμεωνίδης   
 Μ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΠΙΚΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΝΕΩΝ 
  

 Κ.  Καπανίδης   
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  23-5-2008 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 


